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Inhoud

In deze editie brengen we jou op de hoogte van de zomerse 
activiteiten die V.V. De Meern heeft georganiseerd ter afsluiting 
van het seizoen, vertellen ZA7 en VR2 over hun succesvolle
afgelopen seizoen en stellen we Wilma Bisschop aan je voor! 
David Vecht legt je alles uit over effectief coachen en Douvikas, 
spits FC Utrecht, vertelt over zijn verleden en doelen.
 
Tot slot lees je wie er kampioen zijn geworden, laten we je  
weten wat je het beste kan doen in de zomerstop en hebben  
we een nieuwe prijsvraag bedacht! 
 
Wij wensen jullie een zonnige zomer, en veel leesplezier  
met deze nieuwe TeamGeest. 
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De Derby
Aan het einde van elk seizoen begint altijd weer de geruchtenstroom 
op gang te komen: welke spelers gaan weg, welke spelers komen en 

welke spelers schuiven door. En dit geldt ook voor de coaches.  
Daar komt nog eens bij dat de ouders denken dat ze hierin ook 

stemrecht hebben. Kortom, een onrustige tijd voor zowel spelers  
als coaches. Dat is nooit anders geweest. 

Maar wat mij opvalt is dat sinds wij op  
het nieuwe complex zitten en een enorme 
groei hebben doorgemaakt, er elk jaar 
spelers naar PVCV vertrekken.  
PVCV, onze grote rivaal. Dat was vroeger 
niet denkbaar!  
Vroeger was de derby V.V. De Meern 
- PVCV de wedstrijd die je absoluut niet 
mocht verliezen, vergelijkbaar met  
SV Spakenburg - IJsselmeervogels,  
GVVV - DOVO en FC Utrecht - Ajax. 
Het waren de wedstrijden die je op maan-
dagochtend tijdens de kringgesprekken  
op de basisschool besprak in de klas. 
Zeker als er in de klas spelers zaten van 
zowel V.V. De Meern als PVCV, moest de 
juf of meester even scherp zijn. 
Vervolgens werd de uitslag een week lang 
tijdens de kleine en grote pauze er nog 
even flink ingesmeerd. 

vervolgens aantrekt: dat is toch een 
heerlijk gevoel! En vervolgens onze 
vrijwilligers en ouders die jou langs de 
kant aanmoedigen. 

Als ik tegenwoordig wedstrijden tegen 
PVCV kijk, is het alsof het tegen elke 
willekeurige club is. En dat zie je ook 
terug bij de overschrijvingen aan het 
einde van het seizoen van spelers van 
V.V. De Meern naar PVCV en andersom. 

En daarom zeg ik spijtig: de derby is  
de derby niet meer. Maar ik kom nu tot 
inzicht dat dat voor de sportiviteit wel 
beter is en dat is het allerbelangrijkst. 
Dan kan ik toch met een gerust hart  
de zomer in. 
 
Julian Oostveen 

Spelers die nu in De Hemel spelen (zo 
heet ons voetbalteam) en die vroeger de 
derby hebben gespeeld, kunnen hierover 
mooie verhalen vertellen: “allesbehalve 
verliezen”, “vieze overtredingen”, “spijker-
harde duels” of zelfs “bloed aan de paal”. 
Bij dat laatste ging ik er gemakshalve 
vanuit dat dat als grap bedoeld was. 
Maar het kan ook heel goed zijn dat hoe 
ouder je wordt, hoe meer je gaat over-
drijven. Hoe heet dat ook alweer…

Vroeger haalde je het dus absoluut niet 
in je hoofd, om voor de overburen te 
gaan spelen. Je hebt namelijk een 
bepaalde trots om voor je vereniging te 
spelen. Dat mooie synthetische oranje 
shirt dat je aantrekt als je in de kleed-
kamer staat, de zwarte stijve en naar 
zweet stinkende sokken die je 

ZO M E RT I J D



Dank aan alle vrijwilligers
In ieder geval willen we vanaf deze 
plek alle vrijwilligers en medewerkers 
bedanken voor alle uren die zij ook dit 
seizoen weer in de club hebben 

gestoken. We zouden dat graag 
persoonlijk doen. Hopelijk vinden  
we daar in een of andere vorm een 
gelegenheid voor, maar weet dat  
we de inzet enorm waarderen.

Zonder iemand tekort te willen doen 
een klein extra complimentje voor al 
die mensen die bezig zijn (geweest) 
met extra activiteiten zoals FC Straat 
van Touzani, voetbal in school-
vakanties, Final League, extra jeugd-
toernooien, enz. Geweldig hoeveel 
mensen daar plezier aan hebben 
beleefd. En hoezo er gebeurt nooit 
iets bij V.V. De Meern? 

Totaal aantal meldingen (thema agressie en discriminatie)
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Vermoedelijk zullen we over een aantal jaren zeggen dat de club net  
na corona een omslag heeft gemaakt. Er kwamen nieuwe en jongere 
mensen in het bestuur, veel nieuwe mensen in de voetbalorganisatie 
en langzaam maar zeker een andere insteek. Meer vanuit eigen kracht, 
maar tegelijkertijd meer betaalde functies. Diegenen die dicht op het 
vuur zaten zullen zeggen dat het een tropenjaar was.
  

We zullen ook zeggen dat de club moeite 
had zich aan te passen aan een nieuw 
tijdperk. Het is van deze tijd dat er gecom-
municeerd moet worden. Daar is inder-
daad niets mis mee, maar de populaire 
uitleg daarvan is dat een ander mij maar 
moet komen vertellen dat... We geven het 
eerlijk toe, voor 2000 leden communica-
tief maatwerk leveren naar de huidige 
behoeften is een mega uitdaging. Voor de 
oudjes is het bijkans een verzuchting. Kan 
dan niemand meer even geduld 

opbrengen? Nee, de tijdgeest is veran-
derd. Oplossingen en suggesties voor 
verandering van de communicatie zijn er 
tientallen. De invulling ervan met 
mensen valt ons niet mee. Het oordeel 
zal straks zijn dat de club zoekende was. 

Maar hoe moeilijk ook, als de visie van 
de club is om vooruitstrevend en toon-
aangevend te zijn dan zullen we met 
hulp van jonge mensen oplossingen 
moeten vinden. 

Bestuur
Goed nieuws van het bestuurlijk vlak. 
Marjolein de Bruijn gaat de portefeuille 
communicatie oppakken. Daaronder 
vallen zaken als aanspreekpunt zijn 
voor de TeamGeest redactie, de multi-
mediacommissie, invoering van de 
huisstijl etc. Waar we vooral op hopen 
is dat Marjolein de brug weet te slaan 
tussen de klassieke manier van adver-
teren naar de huidige tijd van social - 
mediakanalen. 
In april is ze begonnen om net als John 
en Wilma mee te draaien in het bestuur. 
Marjolein, van harte welkom en veel 
succes en plezier.

Voetbalorganisatie
De organisatie voor het nieuwe seizoen 
is op een enkel poppetje na ingevuld. 
Ten opzichte van dit seizoen is de 
structuur met trainers, HJO’s en TC niet 
gewijzigd maar zijn er flink wat wijzigin-
gen in de bezetting. 

Verder zijn de O23-1 en de Za2 op de 
rails. Voor de invulling van beide teams 
is heel hard gewerkt door de TC. Tal van 
gesprekken met spelers, trainers, 
begeleiders, noem maar op. John Hol, 
Lenneart de Bokx en anderen hebben 
daar ongelofelijk veel tijd in gestoken. 
Maar dan heb je ook wat. 

 Zomer! 
Het verenigingsbestuur

Wim Stolwijk, voorzitter  
en financiële zaken

John van Wegen, vice-voorzitter
Christel Hek, voetbalzaken

Jan Paul Meijer, facilitaire zaken
Wilma Bisschop,  

commerciële zaken
John Hol, voetbaltechnische zaken
Marjolein de Bruijn, communicatie

Kostenontwikkelingen- contributies

Tijd om vooruit  
te kijken, te genieten  

en terug te kijken

Begin mei stonden de media vol met berichten over sport- 
verenigingen die het moeilijk hebben. Ongeveer de helft zou in 
financiële nood zijn door alle kosten stijgingen. Zo erg is het bij 
ons niet, maar ook wij zien van alle kanten prijsverhogingen op 
ons afkomen. De drie grote stijgers zijn energie, veldhuur en 
personeelskosten. De energiekosten zullen niemand ver bazen. 
Voor wat betreft huur heeft de gemeente al een forse huur-
stijging aangekondigd voor de velden, nog niet precies bekend 
maar waarschijnlijk rond de 10 tot 15%. 

Verder zien we dat er door clubs steeds meer geld wordt uitge-
geven aan jeugd trainers. Bij de meisjes en vrouwen nemen de 
vergoedingen toe. We ontkomen er niet aan om daar een stuk in 
mee te gaan. Tel daarbij op dat we meer willen en moeten profes-
sionaliseren omdat we cruciale functies niet meer naar de stan-
daarden van deze tijd ingevuld krijgen. Gevolg is dat we uit moeten 
gaan van een stijging in personeelskosten.Ook in de minder grote 
posten zoals materialen en kantineafname lopen kosten op.  
Dat moet allemaal ergens van betaald worden. Hoe vervelend  
het ook is, dat zal vooral via contributies moeten gebeuren.

Aanpassing van de kantine
De voorbereidingen voor de aanpassing van de kantine zijn in 
volle gang. Gedurende de zomermaanden zal de keuken ver-
bouwd gaan worden. De darthoek komt bij de keuken. Het loket 
voor de snacks wordt veel groter. De Middenstip gaat nieuwe 
producten aanbieden inclusief kleine maaltijden voor mensen 
die op de club aan het werk zijn. De nieuwe inrichting van het 
clubhonk is nog niet goedgekeurd. Het traject voor de keuze van 
meubilair loopt nog. Parallel aan dit traject loopt een project om 
nieuwe contractuele afspraken te maken met De Middenstip. 
Dat is inmiddels in vergevorderd stadium. 

Veel afspraken zullen voor de leden nauwelijks opvallen. 
Voorbeeld, er is ooit een verdeelsleutel voor de energiekosten 
afgesproken. Vervolgens heeft de club zonnepanelen aange-
bracht. Wat is nu een logische nieuwe verdeling van de energie-
kosten? Eerst de zonne panelen aftrekken en dan de kosten 
verdelen of eerst de kosten verdelen en dan vaststellen dat de 
club door de panelen minder betaalt.

Vanuit de historie van de keuken op het oude Sportpark 
Fletiomare-West werd limonade en thee voor tijdens de rust vanuit 
de keuken geregeld. Dus spraken we af dat De Middenstip dat zou 
organiseren. De Middenstip heeft aangegeven dat eigenlijk niet 
meer haar taak te vinden. Prima, maar in de afspraak zat ook een 
vergoeding voor thee en limonade, wat moet daar dan mee? 
Kortom vele redenen om samen de afspraken aan te passen.

Fysiotherapie
Het traject met Sportfysio Visser over uitbreiding van de ruimtes 
en aanpassing van de huidige fysioruimte loopt. Voor de korte 
termijn streven we naar een opfrisbeurt van de fysioruimte.
Het puzzelen op een multifunctioneel gebruik van het wedstrijd-
secretariaat beneden gaat door. ’s Avonds en in het weekend 
moeten er besprekingen kunnen worden gehouden, overdag 
moeten fysiobehandelingen mogelijk zijn bovendien moet  
het als (koffie)ruimte voor onderling overleg door trainers 
bruikbaar blijven. 

Zaterdag- en zondagvoetbal
Toen de gemeente in 2018 de clubs in de stad informeerde  
over de gevolgen van de groei van het aantal inwoners waren 
het vooral Hercules, Sporting, Kampong en V.V. De Meern die 
overvol zaten. Vier van de 32 clubs, maar samen wel goed voor 
bijna een derde van de voetballers. De stad is groeiende, zo  
ook het aantal voetballers en nu vijf jaar later zitten behalve 
genoemde clubs ook PVC, Zwaluwen, Rivierwijkers/VSC, Desto 
en PVCV vol en zitten enkele anderen al aardig aan hun limiet.  
In juni zal er een nieuw convenant komen tussen de clubs om 
wedstrijden te verplaatsen naar andere speelmomenten.
Blijf er rekening mee houden dat iedereen af en toe niet op 
zaterdag zal spelen. Bij af en toe moet je denken aan 2 à 3x  
per seizoen, wat ook weer niet zo’n drama is, toch?

KNVB maakt zich zorgen
De verenigingsbegeleiders van de KNVB hebben alarm geslagen 
bij de clubs. Ten opzichte van vóór corona is het aantal inciden-
ten op de velden bij amateur- en jeugdwedstrijden dit seizoen 
met naar schatting 40% toegenomen.
Laten wij ons als club alsjeblieft niet indenken dat de korte lontjes 
bij ons niet spelen. Integendeel. Ook wij zien een stijging aan 
incidenten. Nathan Kuper is er ongelooflijk druk mee.Te druk.

VA N H E T B E S T U U R



www.stolwijkacc.nl                                   www.sportaccountant.nl

ZOEK JE EEN FUNCTIE OF STAGE 
IN DE ACCOUNTANCY EN WIL JE 
WERKEN IN DE SPORT?

Graag komen we in contact met zowel 
starters als ervaren professionals.
Zowel voor onze vestiging in Amstelveen als De Meern zoeken wij
kandidaten om ons team uit te breiden. 

Neem contact op met ons dynamische kantoor waar wij MKB en 
sportklanten bedienen met al hun fi nanciële vraagstukken.

Heb je interesse?
Mail dan voor een afspraak naar info@stolwijkacc.nl
Voor meer informatie scan de QR-code en check onze websites.

Het was een veelbewogen week:
- Groningen – Ajax: zonder publiek,
-  Utrecht – RKC:  

2 minuten stilstaand voetbal,
- Volksfeest in Rotterdam,
- Manchester City – Real Madrid: 4-0,
- V.V. De Meern – Montfoort.

Elke wedstrijd kent zijn eigen verhaal: 
agressie, staken, feest, emotie, prachtig 
voetbal en betrekkelijkheid.  
Oh ja, ik las dat voetbal ook nog  
wat oplevert: Messi ontvangt in  
Saoedi Arabia 1 miljoen euro per… dag!
Inmiddels zijn de KNVB, regering en 
burgemeesters hopelijk wakker 
geworden om de randverschijnselen 
eens en voor altijd aan te pakken.  
In Engeland is het gelukt en ik heb 
vertrouwen in onze minister van justitie 
dat het ook in Nederland wordt 
opgelost. Je schaamt je toch kapot 
voor al die rotzooi op en om de velden. 

Wat levert voetbal op? Ik las in de 
kranten dat Feyenoord kampioen is 
geworden door de grote vriendschap 
die de spelers onderling hebben.  
Dat je een beetje goed moet kunnen 
voetballen en een goede trainer moet 
hebben, lijkt mij wel noodzakelijk. 

De afgelopen week had ik een rot  
week door een uitermate vervelend 
bericht in mijn directe omgeving.  
Ik wilde even geen De Meern – 
Montfoort, even geen bestuurs-
vergadering, even geen V.V. De Meern.  

Wat ik wel kreeg: veel begrip van mijn 
directe omgeving en van mijn voetbal-
vrienden. Heerlijk om te merken  
dat voetbal nog wat anders oplevert: 
vriendschap.

Wim Stolwijk, voorzitter

Overuren Zorgadviesteam en 
vertrouwenscontactpersonen
Tijdens corona hadden we weinig 
incidenten en dus weinig meldingen. 
Dit jaar was dat duidelijk anders.  
Het Zorgadviesteam heeft heel wat 
uren in verschillende zaken moeten 
steken. Sommige zaken liepen alleen 
intern, andere tot op het niveau van 
NOC-NSF. 

Er zijn heel wat onderwerpen 
waar je als lid eigenlijk zelden 
iets over hoort maar waar het 
VB ‘druk‛ mee is.  

We pikken er weer een paar uit. 

Wat je nooit hoort

Na de laatste competitiewedstrijd van 
Za1 zijn  Abel Prins en Tom Gentenaar 
gehuldigd voor (minstens) 25 competitie-
doelpunten in Za1. Het bijhouden van het 
aantal doelpunten in het eerste elftal is 
een officiele functie in de voetbal app 
van de KNVB. 
Voor Abel was het nog even spannend. 
Hij stond op 24 en zou die 25ste er dan 
dit seizoen nog ingaan?  
Dat ging ie! Zijn 1-0 en daarmee win-
nende doelpunt tegen Argon was behalve 
goed voor 3 punten, ook goed voor het 
definitief ontlopen van de nacompetitie 
en voor de huldiging na afloop van de 

Studie ondersteuning
Zeker één keer per maand komt er een 
verzoek binnen van studenten of ze een 
opdracht mogen uitvoeren bij de club. Vaak 
is een interview met een bestuurslid onder-
deel van de studie-opdracht. Buitengewoon 
leuk om met jonge enthousiaste gasten om 
tafel te zitten en ze te vertellen over het wel 
en wee van de club. Populaire onderwerpen 
zijn een veilig sport klimaat en 
sportmanagement.

Fijne vakantie 
Wij wensen iedereen een hele fijne zomer. 
Veel voetbal plezier op veldjes, pleintjes, 
stranden of waar dan ook. Blijf gezond  
en fit. Tot augustus!
Het verenigingsbestuur

Abel Prins en Tom Gentenaar gehuldigd

wedstrijd. Abel treedt daarmee in de 
voetsporen van broer Bob die de 25  
grens eerder dit seizoen passeerde.
Tom Gentenaar bleek eveneens al  
eerder stiekempjes de 25 gepasseerd.  
De KNVB app was onverbiddelijk. 27!   
Zijn huldiging kon evenmin uitblijven. 
Maar wanneer? Als hij zou scoren, dat 
zou een mooi moment zijn. En zo stond 
de huldigingsposter al een poosje inge-
pakt klaar. Niet dat Tom scoorde, maar  
na zijn mogelijk laatste wedstrijd voor 
Za1 moest het ervan komen. 

Tom, Abel, gefeliciteerd!
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Wat levert  
voetbal op?

25
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Rood aangelopen stapt de scheidsrechter 
de kleedkamer binnen, klokt het resterende 
water uit zijn bidon en ploft hijgend op de 
bank. Een omkledende collega kijkt op.
“Pffffffff…”
“Zo, zit jouw wedstrijd erop of is het rust?”
“Nee afgelopen. Maar dat commentaar 
joh, niet te geloven.”
“Oh. Ja, dat is altijd vervelend. Waar 
gingen de klachten over?”
“Ik ben een thuisfluiter.”
“Ah, de moeder aller zeurklassiekers 
onder bezoekende teams.” Met een 
piepstemmetje: ‘Scheids, je bent een 
thuisfluiter, je bent de twaalfde man, met 
jou hebben we geen tegenstander meer 
nodig.’ Dat werk. Doen we nou zo ons best 
voor om neutraal te blijven.”
“Ja nou, van huis uit ligt mijn sympathie 
natuurlijk wel een beetje bij onze V.V. maar 
het punt is dat je het wel een beetje subtiel 
wilt doen natuurlijk. Je wilt niet dat het 
gaat opvallen.”
“Wat?... Oh, oké… Hoeveel is het 
geworden?”

C O LU M N

Onlangs was er op de club een work-
shop grappen en grollen ethiek, gehou-
den door Aalt Prins. Het doel van de 
workshop/schrijfcursus was om ons op 
weg te helpen een goede basis te 
leggen voor het schrijven van een 
wedstrijdverslag. Dat kan erg van pas 
komen, aangezien er wekelijks tiental-
len wedstrijden worden gespeeld op 
sportpark De Meern. 
Naast dat Aalt ons iets wil bijbrengen 
over het schrijven van een mooie tekst 
is het ook een mooie bijkomstigheid om 
een gezellige avond met leden van de 
club door te brengen. 

De workshop bestond uit drie woens-
dagavonden en trok maar liefst 7 leden. 
De workshop trok mij, omdat ik al een 
aantal weken het olijke hoofd van  
Aalt Prins op de diavoorstelling op de tv 
in de kantine voorbij zag komen.

Wedstrijdverslagen nooit meer saai

“Vier-nul voor De Meern, tegen de koploper.”
“Nou dat is toch afgetekend. Duidelijke 
overwinning zou ik zeggen. Waren het dan 
discutabele doelpunten, buitenspel en zo?”
“Nee joh, ze zaten er alle vier ook strak in. 
Twee overduidelijke penalties wat mij 
betreft, een kopbal uit een hoekschop en 
dan die laatste. Schit-te-rend afstandsschot 
al zeg ik het zelf, een streep, zo in de kruising.”
“Tja…”
“Misschien niet handig dat alle goals op 
mijn naam staan.”
“…Sorry? Je bedoelt dat je ze hebt 
goedgekeurd?”
“Nee, gemáákt. Door mij. Wat denk jij,  
heb ik zo toch een té grote stempel op  
de wedstrijd gedrukt?”
“Uh... Nou… Ach, kan iedereen weleens 
overkomen toch? En bovendien  
‘De scheidsrechter…
“… heeft altijd gelijk’. Dat ís ook zo. Moest 
evengoed na het eindsignaal nog een 
sprintje trekken om de kleedkamer hier te 
halen met alle ledematen nog op de juiste 
plaats. Nou vooruit, eerst het wedstrijdfor-
mulier maar. Eens kijken, waar is mijn bril 
want zonder zie ik sowieso geen jota.”

Ron Booij

Voetbal wordt steeds minder een 
spelletje en steeds meer een 
wetenschap. In Nederland zijn we 
trots op Rinus Michels/Johan Cruijff 
als uitvinders van het totaalvoetbal, 
het beroemde 4-3-3-systeem van de 
Hollandse school. 

Het totaalvoetbal inspireerde Valerij 
Lobanovskyj (Oekraïne, 1939-2002) 
om eind jaren ’70 het voetbal van 
Ajax en Oranje te analyseren en om 
te zetten naar wiskundige modellen. 
Waarom was de Hollandse school 
toch zo succesvol? Uiteindelijk 
concludeerde hij dat een ploeg die 
minder dan 15% foute passes geeft, 
óf minder dan 15% algemene fouten 
maakt, onverslaanbaar is. 

Toen Lobanovskyj begin jaren ’80 
trainer werd bij Dynamo Kiev 
selecteerde hij zijn selectie op het 
(niet) maken van fouten en het 
vermogen om daarbij ballen maar 
1x te raken. De aanpak had succes. 
In 1986 won Kiev de toenmalige 
Europa Cup II. Ter info, onderweg 
naar de finale werd FC Utrecht 
uitgeschakeld. 

Voetbal is wetenschap

Weinig fouten maken betekent dat je 
snelle reflexen moet hebben en een 
geweldige conditie en overzicht. 
Samengevat een speler moet een enorme 
handelingssnelheid hebben. Hoe train en 
beoordeel je de handelingssnelheid van 
spelers? Antwoord, met de footbonaut die 
rond 2010 in Duitsland werd ontwikkeld. 
Kosten ca. 3,5 miljoen. 

Footbonaut 
De footbonaut is een machine die de bal 
aanspeelt naar een voetballer die in het 
midden staat. De voetballer moet de bal 
vervolgens in een oplichtend vlak inspe-
len. De machine heeft 4 punten van 
waaruit de bal wordt aangespeeld en  
64 vlakken om naar terug te spelen.  
De footbonaut kan op allerlei snelheden 
worden ingesteld, harder inspelen, ballen 
sneller na elkaar laten komen, verschil-
lende spreidingen van het inspeelvlak enz. 

Elke voetballer kan zo aan dezelfde 
oefeningen worden onderworpen om 
balvaardigheid, handelingssnelheid en 
foutenpercentage te vergelijken. 
Bijvoorbeeld Borussia Dortmund en 
TSG Hoffenhein maken gebruik van  
de Footbonaut.

Ik had het idee dat Aalt ons niet leerde  
om een perfecte tekst te schrijven. Aalt 
probeerde ons de tools te geven om voor 
onszelf onze perfecte tekst te schrijven. 
Aalt deed dat op een fraaie manier door 
ons komische abstracte opdrachten te 
laten doen. Hij liet ons onder meer een 
schrijfmarathon doen en liet ons rondjes 
over de hele club lopen. 
Met behulp van een professionele 
diavoorstelling zijn we wat dieper in de 
stof gedoken. Zo ratst Aalt een bak aan 
informatie bij ons naar binnen. En hebben 
we inhoudelijk ook enorm veel geleerd. 
Een geslaagde workshop! En ik krijg gelijk 
de mogelijkheid om dit stuk te schijven 
voor TeamGeest. Maar liefst een hele-
halve pagina. Daarmee is het ook gelijk 
een mooi starschot van mijn potentiële 
schrijverscarrière. 

Daplo

Footbonaut & co

Inmiddels kent de Footbonaut al opvol-
gers waaronder de door Benfica gebruikte 
360s. Het verschil met de Footbonaut zit 
vooral in het gebruik van bewegende 
beelden waar de speler op moet terug 
spelen. Kijk bijvoorbeeld op https://
sportbrein.com/blog de-nieuwste 
-versie-van-de-footbonaut-skills-lab. 

Door het prijskaartje van de footbonaut 
zal het nog wel even duren voor hij zijn 
weg heeft gevonden naar de trainingsvel-
den en scoutingapparaten van ama-
teurclubs. Toch zou het geweldig zijn om 
bij de jongere jeugd op basis van dezelfde 
principes de vaardigheden van jeugdspe-
lers te kunnen evalueren. Nu worden 
jeugdspelers nog vaak afgetest om in een 
selectieteam te komen omdat ze op 
kracht worden afgetroefd door ‘leeftijds-
genoten’ die wel dezelfde leeftijd hebben 
maar een maand of 8 ouder zijn. Gevolg 
daarvan is dat de onterechte afvallers 
minder en vaak minder goede trainingen 
krijgen, zich daardoor minder snel ontwik-
kelen en zo verder achterop raken. 
Ontzettend jammer en een verspilling  
van talent. 

John van Wegen

Komische workshop Aalt Prins

Normaliter train ik iedere woensdagavond, 
maar door een plotselinge blessure, was 
het niet meer mogelijk om aan de training 
deel te nemen en had ik een enorme leegte 
om op te vullen. Deze workshop was de 
uit’geschreven’ mogelijkheid om de leegte 
op te vullen en alsnog op de club, die zo 
diep in mijn hart zit te zijn.
Zelf heb ik twee avonden bijgewoond.  
Mijn beleving van deze avonden is positief. 
We zaten in een ontspannen sfeer in de 
kantine van De Meern.  

Gelijk
H E T S P E L
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Een seizoen vol 
zomerse evenementen
De afgelopen periode zijn wij druk bezig geweest 
met de afsluiting voor het huidige voetbalseizoen. 
Enkele voorbeelden zijn de datum laatste trainingen, 
inleveren van de kleding, voorbereiding van de 
sponsorloop en natuurlijk niet te vergeten de 
huldiging van de kampioenen! Ook hebben wij 
alvast een jaarplanning gemaakt voor het 
voetbalseizoen 2023/ 2024. Dit alles staat vermeld 
onder de agenda op de website, neem gerust een 
kijkje. We werken ook aan de voorbereidingen voor 
het nieuwe seizoen, denk aan de introductieavond 
voor nieuwe leden, de teamindelingen, invulling 
geven aan nieuwe coördinatoren en het plannen en 
organiseren van verschillende jeugdevenementen.

Tienerdisco
Op vrijdag 24 maart was een feest georganiseerd voor  
de JO13 tot JO16. De opkomst was goed en de sfeer 
onder de jeugdleden zat er goed in. Voor volgend seizoen 
is de jeugdcommissie van plan om voor de jeugd een 
Halloween feest (27 oktober) en een après-ski party  
(1 maart) te organiseren.

Paastoernooi
In het Paasweekend was het op  
Zaterdag 8 en Zondag 9 april volle bak 
bij V.V. De Meern. De Leidsche Rijn  
Paas cup voor de jeugd JO8 tot en  
met JO10 vond bij plaats op ons  
sportpark. Dit evenement werd georga- 
niseerd in samenwerking met kantine  
De Middenstip, Cor Stols en de jeugd-
commissie. Het was een groot succes.

Spelregelbewijs
Hopelijk blijven al onze leden volgend seizoen ook voetballen. 
Ben je geboren in 2006, dan moet je voor het begin van volgend 
seizoen nog iets belangrijks doen: Haal je spelregelbewijs! 
Zonder spelregelbewijs mag je niet meedoen aan wedstrijden 
georganiseerd door de KNVB. Ieder lid geboren in 2006 heeft in 
de week van 15 mei een uitnodiging gekregen op het e-mail-
adres dat bekend is bij de club. Dat kan ook het e-mailadres van 
een ouder zijn, controleer het goed. Om het spelregelbewijs te 
halen moet je inloggen op Voetbalmasterz, met dezelfde inlog-
gegevens waarmee je inlogt op de Voetbal.nl app. 
Heb je nog geen KNVB-account, maak het dan aan. Geen mail 
ontvangen, andere problemen of vragen? Meld het bij operatie-
jeugd@vvdemeern.nl. En nog een tip, het spelregelbewijs haal  
je het snelst (en leukst) als je er samen ev en voor gaat zitten.  
En als je het hebt gehaald snap je die scheidsrechters ook 
beter! Begin zo snel mogelijk, dan begin je meteen goed aan  
het  volgende seizoen.

Koning voetbal
Deze voorjaarsvakantie werd voor de 2e keer bij V.V. De Meern 
een Koning Voetbal Event georganiseerd. Er deden deze editie 
140 kinderen mee. Het event bestond uit een voetbal achtkamp, 
met o.a. onderdelen als flippervoetbal, voetbalsjoelen, latjetrap, 
snelheidsschot, dartvoetbal, krattenvoetbal, gatenvoetbal en 
voetbalbowling. Voor de winnaars lagen prachtige trofeeën klaar 
en tussen de middag had De Middenstip een heerlijke lunch 
klaargezet. Allemaal ingrediënten voor een mooie dag, en dat 
werd het ook. Er was veel enthousiasme en plezier terug te 
vinden bij de deelnemers uit onze onderbouw jeugdleden. 
Samen met alle vrijwilligers en een strakke organisatie werd het 
een prachtige dag met allemaal leuke voetbal fun-onderdelen.

Sponsorloop 31 mei
Op woensdagmiddag 31 mei was het dan zover, de jaarlijkse 
sponsorloop voor en door onze jeugdleden. Vanuit de 
Champions League, O8, O9, 010 en 011 waren er 255 ent-
housiaste sporters die in het warme weer rondjes hebben 
gelopen rondom veld 5. Na het nuttigen van een beker met 
limonade gingen deze kanjers door met een partijvorm  
4 tegen 4 en het penaltyschieten. Na afloop hebben de 
kinderen een ijsje genuttigd, zodat de puntentelling voor de 
prijsuitreiking plaats kon vinden. In elk team was er een 
bokaal voor degene met de meeste punten. Voor de penalty's 
en hoogste teamopbrengst mochten de kinderen een prijsje 
van de tafel kiezen. Onze jeugdleden Dani & Femke hadden 
de hoogste opbrengst individueel gehaald en hebben een 
shirt van FC Utrecht gewonnen. Deze shirts waren gedoneerd 
door André Bakker, die in het verleden veel voor onze vereni-
ging heeft gedaan. De totale opbrengst van de sponsorloop 
wordt ingezet voor een nuttige teamactiviteit (50 euro per 
team), toekomstige evenementen en het nieuwe scorebord.

De Jeugdcommissie wil alle kinderen en vrijwilligers die deze 
dag mogelijk hebben gemaakt bedanken voor hun geweldige 
inzet en hopen volgend seizoen weer op jullie bijdrage.

Grote clubactie
Enige tijd geleden heeft er een grote clubactie plaats-
gevonden. Onze jeugdleden konden bij de verkoop van  
25 loten of meer een medaille winnen. Niet alle jeugdleden 
hebben hun medaille opgehaald, terwijl ze er hard voor 
hebben gewerkt. Komen jullie de medaille in de uitgifte-
ruimte bij Alfred nog halen?

We blikken graag nog even terug  

op een paar geweldige evenementen 

van de afgelopen periode.

J E U G D C O M M I S S I E



Kijk op ing.nl/niemandbuitenspel

Geldzorgen. Het kan iedereen gebeuren. En dan is voetbalcontributie 
soms niet op te brengen. Terwijl blijven sporten dan juist zo belangrijk 
is. Als hoofdsponsor van het Nederlandse voetbal vinden wij dat  
iedereen moet kunnen blijven voetballen. Ook als er even geen geld is.

Daarom introduceren wij Financieel Contactpersonen op clubs.  
Zij weten de weg naar lokale en landelijk voorzieningen voor je  
te vinden. Zo kan ook jij blijven voetballen.

is voetbal niet
vanzelfsprekend

Voor 1 op de 11 kinderen
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WieWatWanneer?
Heb je zelf een

leuke foto of vraag voor 
deze rubriek?  

Stuur deze naar  
teamgeest@vvdemeern.nl

Oplossing prijsvraag maart

Wie kent dit logo?
P R I J S V R A AG

Wie levert de meest complete lijst(en) 
van zaterdag 1 resp. Zondag 1 trainers. 
Zet ze zo mogelijk op volgorde en 
vermeld zo veel mogelijk jaartal of 
seizoen. Wij dachten dat deze vraag 
een inkoppertje zou zijn. De lijst hoefde 
niet compleet te zijn, zoveel mogelijk 
namen was al voldoende. Vooraf als 
topfavoriet voor de overwinning getipt: 
Daaf Versloot, de man met het meest 
complete clubarchief. Even door de 
oude knipsels bladeren en het kon niet 
missen of hij had een complete lijst. 
Daaf was sportief en gaf anderen  
een kans.  
 
Degene die daar het meest van 
profiteerde was Eelco Koot. Met een 
mooi compliment voor de redactie  
van TeamGeest:
“Goed bezig Teamgeestredactie. 
Mooie laatste uitgave complimenten. 
Ga toch een poging om een lijst van 
trainers te geven. Gr. Eelco Koot”
 

Jarenlang was dit logo  
een begrip. De vraag is 
natuurlijk waarvan is  
dit logo? Bij welke activiteit 
hoort het. Let op, het logo is 
onder twee namen bekend 
geweest. Raad ze beiden.

Neem voor de mogelijkheden contact op 
met de sponsorcommissie: 
sponsoring@vvdemeern.nl

Scan de QR-code en kijk alvast op onze website 
vvdemeern.nl/327/sponsor-mogelijkheden/ 

Uw advertentie  
in ons clubblad?  

Dat resulteerde in 31 namen waarvan we 
de recente historie via de TeamGeesten 
op de website redelijk konden reconstru-
eren. Eelco miste van de recente trainers 
Ton Delfgou, Michel de Ridder, Richard 
Beekink en Jan Oosterhuis

In een verder verleden, de tijd van 
Sportpark Fletiomare West en daarvoor 
waren de volgende trainers actief  
(de lijst is niet volledig). 

Zaterdag:  
John Vork (03-05), John van Staa,  
Kees Boender, Wim Koot, Herman 
Schaap, Wim de Jong, Piet Bleyenberg, 
Ruud Vork, Geert Veldhuizen, Joop 
Zoutenbier (83-85), Reyer Holtmans,  
Paul Schogt, Harry Hilverts (79-81),  
Sjaak van den Helder (73-74). 
 
Zondag:  
Menno Agema, Leo van Hees, “Bossie”, 
Bertus de Ridder, Willem Hogeboom,  
Trio Jan Kerkhof/Jan van Londen/ 
Piet Oostrum,  
Jan Verburgt, Ruud Vork, Herman Satink/
Rob McDonald, Dick Weijman, Wim Koot, 
Sjaak van den Helder.

Seizoen Zaterdag Zondag
22-23 Jeroen Hoefste 
21-22 Alain Hijman 
20-21 Alain Hijman 
19-20 Richard Beekink Jan Oosterhuis
18-19 Richard Beekink 
17-18 Richard Beekink Joel Titulay /  
  Jeroen  Hoefste
16-17 Robert Roest Joel Titulay
15-16 Robert Roest Rob Zomer
14-15 Robert Roest Rob Zomer
13-14 Rob Zomer Marinus Dijkhuizen/ 
  Rob Zomer
12-13 Rob Zomer Marinus Dijkhuizen
11-12 Rob Zomer Frans Schuitemaker
10-11  Frans Schuitemaker
09-10 Jan Verburgt Frans Schuitemaker
08-09 Ton Delfgou Frans Schuitemaker
07-08 Ton Delfgou Hans de Wit
06-07 Michel de Ridder Hans de Wit

Stuur je inzending naar 
teamgeest@vvdemeern.nl  
en win een cadeaubon! 
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Ode aan Zoaterdag7
Vriendenteam voor het leven

Beste Merenezen,
Hierbij brengen wij een ode aan ons vriendenteam, Zoaterdag 7. Eén ding 
is zeker: Zoaterdag 7 is voor het leven. Als ik ons team moet beschrijven, 
dan zijn passie voor het spel, liefde voor elkaar en acceptatie zonder 
grenzen kenmerkend. Bij ons is iedereen gelijk aan elkaar. Voetballen in 
een vriendenteam gaat verder dan alleen voetballen, het gaat om elkaar 
begrijpen, emoties delen en volwassen worden. Door de jaren heen zie je 
iedereen ontwikkelen, van een jongetje naar een volwassen man, of 
althans de meesten. Jongens studeren af, krijgen relaties en kopen hun 
eerste huis. In een vriendenteam vier je elkaars successen en steun je 
elkaar door dik en dun. Wij zijn trots op elkaar!

Acceptatie naar elkaar en naar je eigen 
lichaam wordt steeds belangrijker 
naarmate je ouder wordt. Elk jaar vallen 
er helaas bij ons zware blessures. Dit 
jaar was Denzel aan de beurt, met een 
gebroken scheen- en kuitbeen is hij 
helaas genoodzaakt om te stoppen met 
voetballen. Denzel, nogmaals beter-
schap. Volgend seizoen trap jij de derde 
helft af, samen met je beste maat Marko 
Langerak. Afgelopen seizoenen liep 
onze huidige trainer ook tegen de nodige 
blessures aan, en was ook hij genood-
zaakt om te stoppen. Hoe lullig en 
jammer het ook was, resulteerde het ook 
in iets moois. Nino Vink wilde graag een 
actieve rol blijven vervullen binnen ons 
team. Wij zagen onze kans schoon en 
benoemde hem tot hoofdtrainer, grote 
tasbewaarder en een mooie gast. Want 
zeg nou eerlijk wie wil zo’n vrijgezel(lige) 

Ons team is acht jaar geleden ontstaan 
uit het samenkomen van de voormalige 
A3 en A5, aangevuld met toenmalige 
klasgenoten. Het eerste jaar zonder vader 
als trainer verliep rommelig. Trainingen 
klaarzetten en opstellingen maken zonder 
autoriteit ging niet altijd even goed. In de 
senioren spelen betekent ook dat je 
senior moet zijn. Zo moet je ineens zelf 
een scheidsrechter en vervoer regelen, en 
werken 16 gasten met een slecht onder-
bouwde mening elkaar eerder tegen dan 
mee. De eerste paar seizoenen merkten 
we dan ook dat de roulatie onder de 
jongens hoog was. Zo verlieten de 
mindere goden en jongens met andere 
interesses al snel de selectie en kwamen 
er elk jaar betere jongens voor terug. 
Momenteel telt de selectie 20 jongens en 
is de wachtrij lang. Want wie wil er nou 
niet in het 7de spelen?

Met veel supporters langs de zijlijn en een 
geweldige kop goal van Hidde trokken we 
de 1-0 overwinning over de streep. De 
vreugde-uitbarsting na de wedstrijd was 
geweldig. Het seizoen duurde voort en 
beide teams bleven we winnen. Door 
verliespunten in het begin van het seizoen 
liepen we qua punten achter op EDO. In de 
uitwedstrijd wilden we deze achterstand 
terugbrengen naar slechts 2 punten. Op 
een mooie woensdagavond stond de 
kraker op de planning. Iedereen was er 
klaar voor en de wedstrijd ging gelijk op. 

Helaas speelden we gelijk en was het 
puntenverschil niet meer goed te maken. 
Het verdriet was groot. Elk seizoen 
hebben we de uitspraak dat het volgende 
seizoen ons seizoen wordt. Dit jaar 
menen we het echt, volgend seizoen 
worden we kampioen!

trainer nou niet! Groot, straalt autoriteit  
uit en heeft een stem waar je 's nachts 
wakker van wordt.

Sinds het aanstellen van Nino zijn de 
resultaten van Zaterdag 7 aanzienlijk 
verbeterd en vooral stabieler geworden.  
De gedachten begin dit seizoen gingen 
dan ook alleen maar uit naar die ene 
beloning: het kampioenschap! Het 
seizoen begon voortvarend en de ene na 
de andere tegenstander werd verslagen. 
Echter, vielen we snel terug in onze oude 
gewoontes, namelijk het totaal onder-
schatten van de tegenstanders. Dit ging 
een paar wedstrijden goed, maar al snel 
brak de slappe mentaliteit het verlangen 
naar de overwinning. Elk seizoen ontdek-
ken we weer iets nieuws van onszelf en 
dit jaar ontdekten we dat we mooi weer 
voetballers zijn. Voetballen in de stro-
mende regen is toch rot, nietwaar  
Mitchell Kip? In de tweede seizoenshelft 
is het geloof en de wil om kampioen te 
worden helemaal terug en gaan de 
mannen van Zaterdag 7 er weer helemaal 
voor. De opkomst is groot, behalve als het 
regent, dan trainen we niet. De overwin-
ningen stromen weer binnen en het 
geloof in het kampioenschap is groter 
dan ooit.

De titelstrijd ging dit jaar tussen EDO 5 en 
Zaterdag 7. De eerste ontmoeting was  
een thuiswedstrijd. Met onze gewelde-
naar Harrie als scheidsrechter trokken de 
mannen van Zaterdag 7 ten strijde.  

Voetballen in een vriendenteam is meer 
dan alleen een balletje trappen. Naast 
het voetballen heb je ook onvergetelijke 
borrels, festivals en in ons geval ook 
legendarische teamweekenden. Elk jaar 
gaan wij met Hemelvaart een week-
endje weg. Zo zijn we al naar Dublin, 
Praag, Antwerpen, Walibi (voor een 
teamweekendfestival) en een huisje in 
Didam geweest. Tijdens de teamweek-
enden maken wij herinneringen voor het 
leven. Maar natuurlijk geldt de regel: 
"wat er op een teamweekend gebeurt, 
blijft op het teamweekend." Tijdens de 
weekendjes weg doen wij uitjes zoals 
met een bierfiets door de stad rijden en 
spellen zoals pubgolf en bierpong. Deze 
uitjes raden wij dan ook aan iedereen 
aan. Het teamweekend van 2023 staat 
ook weer bijna op de planning. De 
verrassing gaat groot zijn, aangezien 
twee jongens alles geboekt en bedacht 
hebben. Maar één ding is zeker: dit 
weekend wordt er opnieuw één voor in 
de boeken.

Wij danken jullie voor het lezen.
Willen jullie op de hoogte blijven van 
Zaterdag 7? Volg ons dan op Instagram 
(@zaterdag_7). Bij 200 volgers verloten 
wij een mooie prijs, namelijk de kans 
om naast trainer Nino op de bank 
plaats te nemen voor 1 wedstrijd.

Hidde Kuiken. 
Foto's: Wijnand Storm

Woordje van de aanvoerder 
Sjoerd Dekker:
“Als aanvoerder van Zoaterdag 7 
kan ik alleen maar zeggen dat het 
stuk voor stuk topmannen zijn. 
We leveren een ongelofelijke strijd 
voor elkaar. Deze strijd en passie 
zie ik keer op keer terug in elke 
wedstrijd die wij spelen. We gaan 
voor elkaar door het vuur, spelen 
goed voetbal en maken elke 
zaterdag weer tot de beste dag  
van de week, op en buiten het veld. 
Ik ben trots om aanvoerder te zijn 
en volgend jaar gaan we eindelijk 
het kampioenschap binnenhalen.”

I NT E R V I E W
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P R I K B O R D

trainer van de hoogste F-selectieteams. 
De mooiste periode was met Wilbert 
Koldenhof als leider. Hij dacht er met veel 
plezier aan terug. Hij trainde zijn selectie-
team naast de woensdagmiddag ook op 
de maandag en vrijdag. Spelers die hij 
zich nog herinnerde waren Moncef Aroug, 
Raf Tonen, Coen Meijer, Jurriaan Roos, 
Lars van Leerdam en vele anderen. Hij 
besteedde veel tijd aan contacten met 
ouders. Zijn kwaliteiten lagen op het 
terrein van communicatie, zijn vriendelijke 
omgang met kinderen en op zijn moderne 
stijl van training geven Hij bleef het liefst 
op het trainingsveld. Van de pauzes in de 
kantine moest hij niet veel hebben. Hij 
voelde zich dan ondergesneeuwd in de 
heftige voetbal discussies

Na 2017 kwam er een einde aan zijn 
trainingsperiode. Er brak een zorgelijke 
periode voor hem aan. Privé kreeg hij 
flinke deuken te incasseren. Na 2020 
werd ook de diagnose darmkanker vast-
gesteld. Een agressieve vorm die uitein-
delijk zijn hele lichaam aantastte.
Hoe verzwakt hij ook was, hij bleef hopen 
op beterschap, op een bezoek aan het 
Ferrarimuseum in Milaan, en nog zoveel 
mogelijk wedstrijden rijden met zijn 
radiografisch bestuurbare auto. Een 
hobby die hij ruim dertig jaar lang beoe-
fende. En waarin hij ook nationaal en 
internationaal prijzen haalde.

Ik ben nauw bij hem betrokken gebleven 
en heel bijzonder was wel de wijze 
waarop hij omging met zijn ziekte.
Nog niet zo lang geleden toen hij lopend 
het aanrecht al niet meer kon bereiken  
en zich voortbewoog in een rolstoel zei  
hij nog het volgende tegen mij:
Jan, ik voel me gelukkig als ik ‘s morgens 
wakker word en kan ademhalen, dat de 
lever nog werkt, dat ik uit het raam kan 
kijken en de rijp zie liggen, dat ik nog  
een wandeling kan maken en koffie kan 
drinken in Castellum.

René, een bijzonder mens. Hij ruste in 
vrede.

Jan Vermeulen

In memoriam 
René van Dorrestein

In memoriam 
Bertie van Mourik

Op 6 maart j.l. is René van Dorrestein na 
een lang ziekbed overleden. Hij werd 62 
jaar. Voor de meeste lezers waarschijnlijk 
geen bekende. Toch is hij ruim tien jaar 
jeugdtrainer geweest met name in de 
periode 2007-2017. Bij de oudere jeugd 
moeten er nog wel spelers rondlopen die 
training van hem hebben gehad.

René was een echte Merenees. In zijn 
jeugd voetbalde hij al bij De Meern. Van 
de A-junioren herinnerde hij zich nog Piet 
Oostveen, Co Klerkx en de gebroeders van 
Maanen. Van de trainers vooral Herman 
de Ridder. Volgens zijn familie was hij 
keeper. Na de jeugd voetbalde hij nog 
enige jaren in zondag 6 in een vrienden-
team Hij moest vroeg stoppen vanwege 
blessures.
Toen zijn kinderen begonnen met voetbal-
len kriebelde het bij hem ook weer. Hij 
werd leider en trainer bij zijn zoon Coen. 

Gerard Wolswijk  
Lid in de Orde van Oranje-Nassau
Op Koningsdag kreeg Gerard Wolswijk een Koninklijke 
onderscheiding voor al zijn vrijwilligerswerk. Gerard 
Wolswijk is volgens onze archieven sinds 1988 formeel 
actief als vrijwilliger bij V.V. De Meern. 

Zoals zovelen is hij betrokken geraakt bij 
club doordat een van zijn kinderen ging 
voetballen. Vanaf dag één werd hij team-
leider. Eerst een jaar of zeven bij de ene 
zoon, Richard, daarna een jaar of acht bij 
de ander, Laurens. 

Toen zijn zoons over waren naar de 
senioren, het tweede elftal, besloot hij bij 
dat team de vaste grensrechter te worden. 
Tja en als je dan toch vaak op de club 
bent dan ga je zelf ook nog voetballen. 
Jarenlang combineert hij zijn 

Bij de Stichting ‘De Meernse IJsbaan’ is 
hij al bijna 25 jaar actief als betrouwbare 
(gelukkig!) penningmeester en waar 
nodig verricht hij hand en spandiensten, 
tot het opslaan van de etenswaren voor 
de Koek en Zopietent aan toe. 

Zingende scheids
Gerard blijkt een verwoed zanger. Als het 
even kan een paar keer per week, in 
onder andere het Willibrordkoor, waar hij 
 natuurlijk actief is geweest als 
bestuurslid. 
Sinds 2003 staat hij bij de club ingeschre-
ven als verenigingsscheidsrechter, 
hetgeen hij nog altijd doet. Zijn favoriete 
teams de afgelopen jaren zijn de in 
opkomst zijnde meisjes.

Behalve de zaterdag-wedstrijden fluit hij 
het jaarlijkse nieuwjaarszaalvoetbaltoer-
nooi voor de senioren, Coupe De Meern 
en vele oefenwedstrijden en jeugd - 
toernooien.

Van 2007 tot 2009 neemt hij tevens de 
planning en indeling van scheidsrechters 
voor zijn rekening. Bij een club als De 
Meern is dat geen sinecure met wekelijks 

 
“Natuurlijk wil  

Gerard helpen. Hij is er 
immers toch.”

Natuurlijk hoorden we dat het niet zo 
lekker ging met Bertie. Op 7 maart 
kwam het gevreesde bericht. Bertie 
was over leden. We werden er stil van. 

In 2019 nam Bertie als gastvrouw 
afscheid bij de laatste seizoenswed-
strijd van Zo1. Naar aanleiding van dit 
afscheid maakte Wilna Gruters een 
fantastisch interview met Bertie voor 
het juli nummer van TeamGeest van 
2019. Zeker de moeite waard om nog 
eens na te lezen.

Bertie was één van die vele leuke,  
gezellige krachten van de club, nooit op 
de voorgrond, voor zover wij weten 
altijd met een glimlach en onmisken-
baar steun en toeverlaat voor onze 
kleurrijke Wim. 
In 1964 kwam Bertie voor het eerst bij 
V.V. De Meern, ze leerde Wim kennen 
en werd door hem het vrijwilligersleven 
ingezogen als leidster, kantinemede-
werkster op Fletiomare-West, gast-
vrouw in het clubcafe op Sportpark  
De Meern, clubbladredactie, shirts 
gewassen en veel meer.

Ooit was zij een van de eersten die 
meisjes ging trainen. Dat heet nu een 
vooruitstrevende en vooruitziende blik 
hebben. 
Wij zullen een vertrouwd gezicht erg 
missen. Dankjewel voor al je inzet voor 
de club.

Wij wensen Wim en kinderen en klein-
kinderen veel sterkte met het verlies.

Verenigingsbestuur

René van Dorrestein,  
staand, tweede van rechts

Meld je snel aan! Mail naar:

Coupedemeern@vvdemeern.nl

zo’n 40 thuiswedstrijden. Dat kost veel tijd.  
In 2015 meldt Gerard zich voor de begelei-
ding van nieuwe/jonge scheidsrechters.

Gerard Wolswijk is typisch een vrijwilliger 
die je niet achterna hoeft te lopen. Een 
sympathiek mens altijd met een glimlach. 

Feestje? Paar behulpzame handen nodig? 
Natuurlijk wil Gerard helpen. Hij is er 
immers toch. 
Gerard, van harte gefeliciteerd!

Verenigingsbestuur

inspanningen voor de club met zijn 
wedstrijden in de lagere seniorenteams. 
Uiteraard is dat voor eigen plezier maar 
het zegt alles over de persoon Gerard 
Wolswijk die makkelijk integreert, 
niemand tegen zich in het harnas jaagt en 
zijn steentje aan de maatschappij meer 
dan bijdraagt.

Sinds 2020 is Gerard Wolswijk actief bij 
de Walking Footballers. En Gerard zou 
Gerard niet zijn als hij ook daar weer niet 
een van de gangmakers is. 
Verder was/is Gerard actief als penning-
meester voor Vereniging Dwarsverband. 
Een samenwerkingsorganisatie van 23 
Utrechtse bewonersinitiatieven die zelf 
een gebouw beheren. 

Hij ging enthousiast en kundig te werk.  
Dat viel ook het toenmalig hoofd jeugdop-
leiding Reijer Holtmanns op. Reijer vroeg 
hem te assisteren. Zij gaven niet alleen 
clinics en demo-trainingen voor de eigen 
leiders en trainers, maar ook voor enkele 
buurtverenigingen. Reijer had toen een 
eigen ‘bedrijfje’ Rhehova. Ik heb nog heel 
wat nuttige oefenstof in mijn bestanden.
Al snel kwam René de woensdagmiddag 
trainersgroep versterken. (Op de foto 
staat hij tweede van rechts.) We trainden 
toen jarenlang 40 teams. We begonnen 
om 13.30 en trainden in vier shifts.  
Met name F-pupillen werden door hem 
getraind. Enkele jaren was hij ook  

P R I K B O R D
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Zomerstop? 
Lekker uitrusten ...en aan de slag

Nu de wedstrijden zijn 
afgelopen en de meeste 
teams geen training meer 
hebben, doet de zomerstop 
zijn intrede. Tijdens  
de zomerstop kan je het 
beste lekker uitrusten.  
Spieren, pezen en 
gewrichten hebben 
namelijk af en ook wat 
rust nodig om in het 
nieuwe seizoen weer  
te kunnen presteren.  
De zomerstop is een 
perfecte tijd om andere 
sporten te proberen, zoals 
padel, tennis, beachsoccer, 
beach-volleybal of 
zwemmen. 

Het is daarnaast wel goed om aan de 
slag te gaan met spelvormen waarbij 
je aan core- en heupstabiliteit werkt, 
de oefeningen hiervoor zie je 
hieronder. Prima om op het strand, 
bos of ergens anders buiten te doen! 
Daag je familie of vrienden uit en 
maak er een challenge van.  
 
Waar je ook een challenge van kan 
maken zijn voetbal specifieke 
vaardigheden. De zomerstop biedt 
een mooie gelegenheid om aan die 
vaardigheden te werken, zodat je  
daar volgend seizoen beter in bent. 

Lente Bongers

5x met 
het linkerbeen
15x met 
het rechterbeen
Het is natuurlijk leuk om 
er af en toe een 
wedstrijd  
van te maken hoe vaak  
je kan overgooien

15x met 
het linkerbeen
15x met 
het rechterbeen

2x15 seconden  
linkerarm
2x15 seconden 
rechterarm

2x15 seconden  
met het linkerbeen
2x15 seconden met  
het rechterbeen

10x met  
het linkerbeen
10x met  
het rechterbeen

20x met  
het linkerbeen
20x met  
het rechterbeen

2x15 seconden  
met het linkerbeen
2x15 seconden met 
het rechterbeen 

Gooi de bal

Gooi de bal & speel 
hem terug

Tik de grond aan  
met de bal

Oefen de landing  
op één been

Pass de bal 

Tik om & om de bal 
met de voeten

Plan positie & rol de  
bal tussen de handen

Zomerse 
sferen

G E ZO N D H E I D
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V E C HT’S  V I S I E

In m'n vorige column kondigde ik al aan 
dat ik een workshop zou houden op 
verzoek van de KNVB en het CBV. Die 
vond plaats op 7 april jl in Oosterbeek.  
Ik wil mijn mede clubgenoten hierbij 
deelgenoot maken van de inhoud. 
Hopelijk resulteert dat in effectievere 
coaching.

Mijn workshop betrof de zes rollen van 
de trainer-coach. Deze rollen geeft u als 
coach houvast voor het begeleiden, 
trainen en coachen van voetballers. 
Geschikt voor zowel senioren- als 
jeugdtrainers.

Effectief coachgedrag
Een handvat voor effectief coachen wat 
coaches in de sport kunnen doen om 
sporters daadwerkelijk te laten leren.  
Ik zal effectief coachgedrag aan de hand 
van zes rollen hieronder beschrijven:

1.  de gastheer/vrouw verwelkomt zijn/
haar voetballers bij binnenkomst en 
maakt bewust contact met de 
spelers;

2.  de presentator/motivator vangt de 
aandacht van de spelers;

3.  de didacticus geeft instructie;
4.  de pedagoog zorgt voor een veilig 

sport- en leerklimaat;
5.  de afsluiter laat de spelers reflecteren 

en sluit zijn/haar training en sluit de 
training op een effectieve manier af;

6.  de leercoach is een ervaren trai-
ner-coach die focust op het leerpro-
ces van de individuele speler. Hij/zij 
geeft geen teamtraining maar kan 
individueel spelers ontwikkelen. 
Maatwerk is het toverwoord.

Het ultieme doel is de zelfregulatie van 
voetballers/sters. Zij sturen zelf het 
leerproces en stellen hun eigen doelen. 
Een coach die werkt op dit niveau is 
excellent en mag zichzelf coach 
noemen.

Ik zal de komende columns aandacht 
besteden aan elk van deze rollen.  
Te beginnen nu met de rol van de gast-
heer/vrouw en presentator.

Wat doe je als presentator? 
Hieronder wat tips voor jouw basisgedrag:

-  Je staat op een centrale plek, zodat je 
alle spelers kunt aankijken en goed 
zichtbaar bent voorafgaand aan de 
training/bespreking.

-  Je geeft met je houding aan dat je de 
leiding gaat nemen: je gebaren stralen 
kracht uit, je kijkt rustig rond, aarzelt niet 
en hebt een zelfverzekerde glimlach. 
Na een duidelijke, positieve openings-
zin sluit je prikkelend en uitdagend aan 
bij de belevingswereld van de spelers.

-  Je geeft het onderwerp, de concrete en 
opbrengstgerichte leerdoelen en de 
lesopbouw aan, ook visueel. Tijdens het 
spreken kijk je voortdurend alle spelers 
even aan. Je loopt langs spelers tijdens 
een oefenvorm en je maakt contact.

-  Je boodschap breng je energiek en 
positief, zonder onecht te zijn.

-  Je zet de gedragscode neer (‘zo gaan 
we met elkaar om’) en bewaakt deze. 
De eerste overtreder corrigeer je direct, 
duidelijk en soms stevig. De harde hand 
(figuurlijk gezien) is nodig en leerzaam. 
Duidelijk is alles.

En de spelers? 
Als jij effectief bent, luisteren ze naar je, 
kijken ze ontspannen en worden ze 
enthousiast voor de taak/training. Als je 
effectief bent, merk je dat ook later in de 
les: spelers volgen je instructies op. 
Luisteren ze niet? Sleutel dan aan jouw 
skills als presentator.

Genoeg voor nu! De volgende column is 
het de beurt aan de didacticus en de 
pedagoog.

David Vecht

Effectief coachen

Wat doe je als gastheer/vrouw? 
Hieronder wat aandachtspunten voor 
jouw basisbedrag als coach in de rol van 
gastheer/vrouw:

-  Je bent duidelijk aanwezig en zichtbaar 
voor de spelers. Je staat strategisch  
bij de deur van de kleedkamer of op  
het veld.

-  Je staat rechtop, maakt een ontspan-
nen en energieke indruk.

-  Als de spelers binnenkomen, noem  
je hen bij hun voornaam en kijk je  
hen vriendelijk aan. Je zegt iets per-
soonlijks. Ook zeg je dat ze rustig 
mogen gaan zitten en jas kunnen 
opvangen aan de kapstok in de 
kleedkamer.

-  Je houdt de ‘gangcultuur’ buiten jouw 
kleedkamer of trainingsveld. Spelers 
 die hun jas aan hebben, aan het bellen 
zijn of eten mee naar binnen willen 
nemen, spreek je hier duidelijk en 
vriendelijk op aan.

-  Als een speler een vraag heeft, reageer 
je betrokken en ga je er even op in.

-  Zodra iedereen binnen is, sluit je hoor-
baar de deur en loop je de kleedkamer 
in of her veld op. Je gaat de spelers 
langs en knoopt korte gesprekjes aan.

-  Je geeft het goede voorbeeld: je bent 
benaderbaar, toegankelijk en 
vriendelijk.

-  Je zorgt ervoor dat spelers startklaar 
zijn, zodat je met jouw training of 
bespreking kunt beginnen.

En de spelers?
Als jij effectief bent, groeten ze je, kijken 
ze je aan, volgen ze jouw instructie op, 
stellen ze je vragen op een ontspannen 
manier en zijn ze klaar voor de training 
dan wel de bespreking.



Spierballentaal
Ze zijn de ruggengraat van onze 
vereniging: de vrijwilligers.  
Liefde voor de club en voor het 
spel motiveert hen. TeamGeest 
vroeg een aantal van deze kracht-
patsers om de mouwen eens 
letterlijk op te stropen.

TG: “Dream, Plan, Do”. Zo kort en 
bondig en gedreven kan jouw 
levensmotto zijn. Droom over wat 
je maar wenst, maak een plan om 
jouw doelen te bereiken en twijfel 
niet, maar ga ervoor. Doe het!  
Leer, train, val en sta op, val 
opnieuw en sta weer op, lach, huil, 
verbijt je vermoeidheid en wees 
een inspiratie voor je team en voor 
je club. En dan sta jij er ineens,  
op dat hoofdveld, en laat jij zien 
wat je in huis hebt!

Laatste wedstrijd 10-0 en van de 
kampioen (Benschop) met beter 
doelsaldo gewonnen op 1 punt na nét 
geen kampioen, wél 2e met een 
gouden randje.
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De speelsters van VR2 hebben een goed seizoen achter de rug. 
Ze hebben veel wedstrijden gewonnen en opvallend veel 
gescoord. Een ontzettend knappe prestatie! 
Tamar is speelster van dit team en is inmiddels al zo’n 14 jaar bij 
De Meern te vinden. Als echte spits prikt ze flink wat doelpuntjes 
en staat ze hoog in de topscorerlijst. Ze vertelt ons meer over hun 
succesvolle seizoen, fit blijven en volgend seizoen. 

vragen aan:  
Tamar van der Sluijs7

Voetbal meiden

7. Eindig je liever op de 1e plek  
door alles met 10-0 te winnen of 
eindig je liever op de 6e plek met 
gewonnen en verloren wedstrijden?
Het zou makkelijk zijn om te zeggen  
dat we liever alles met 10-0 winnen en 
dan wèl kampioen te worden... maar  
dan is de uitdaging natuurlijk weg.  
We hebben dit seizoen een wedstrijd 
mee gemaakt waarbij we 23-0 gewonnen 
hadden, dat is eigenlijk niet meer leuk  
als het zo makkelijk gaat. Dus dan kies  
ik toch voor de 6e plek met gewonnen  
en verloren wedstrijden. Daar leren we 
dan ook nog van!

Ben je nieuwsgierig geworden naar ons 
team en wil je graag een keertje 
meetrainen, dan ben je van harte welkom! 
Slide in onze DM (@vvdemeernvrouwen2) 
en dan zien we je snel een keer op het 
voetbalveld, of in de kantine natuurlijk.

Rosa de Rooij

1. Hoe hebben jullie ervoor 
gezorgd dat jullie zo hoog zijn 
geëindigd in de competitie? 
Wij zijn dit jaar op 1 puntje na nèt 
geen kampioen geworden. 
Desondanks, hebben wij wel gewon-
nen van de nummer 1!  Wij zijn dit jaar 
hoger in de competitie beland dan 
voorgaande jaren, dat hebben wij 
grotendeels te danken aan onze 
geweldige trainer Ronald die ons 
sinds dit seizoen klaarstoomt voor 
alle wedstrijden. Zonder hem was de 
spannende kampioensstrijd waar-
schijnlijk niet gelukt! En wij zijn zelf 
ook als team meer op elkaar inge-
speeld en de sfeer is goed. Dat zie je 
dan uiteindelijk allemaal terugkomen 
in de uitslagen!

2. Hoe bereiden jullie je voor op 
een wedstrijd? 
Natuurlijk trainen wij altijd doorde-
weeks om ons voor te bereiden op de 
wedstrijden. Op de dag van de wed-
strijd, zorgen wij altijd voor gezellige 
muziek in de kleedkamer en een 
goede sfeer. Daarnaast houden onze 
geweldige coaches, Wilco en Jerry, 
altijd een motiverende toespraak in de 
kleedkamer. We zorgen ervoor dat 
iedereen met hun hoofd bij de wed-
strijd is!

4. Hoe blijf je fit tijdens de 
zomerstop?
Fit blijven tijdens de zomerstop blijft 
natuurlijk een uitdaging, helemaal als het 
lekker weer is. Het liefst lig je natuurlijk 
elke dag lekker in het zonnetje. Als team 
gaan wij wel eens skaten in de zomer, 
heel gezellig en je blijft fit!. Verder sleep ik 
mijzelf toch minimaal 3x per week naar de 
sportschool. Het is dan wel even zweten, 
maar dat neem ik dan voor lief! Ik vind het 
belangrijk om fit te blijven. 

5. Wat is jullie doel voor volgend jaar?
Ons doel voor volgend jaar is toch echt 
dat kampioenschap binnen slepen! We 
zijn nu zo dichtbij gekomen, dus volgend 
jaar moet het ons lukken. Als wij zo 
doorgaan als team, verwacht ik eigenlijk 
niet anders!

6. Wat is de perfecte manier om 
het seizoen af te sluiten?
Coupe De Meern is voor ons de perfecte 
manier om het seizoen af te sluiten. 
Heerlijke combinatie van gezelligheid en 
fanatiek zijn in de wedstrijden. Hier kijken 
wij altijd heel erg naar uit als team!3. Waar zijn jullie het meest trots op 

tijdens dit seizoen?
Wij zijn op heel veel dingen trots! Als ik 
voor mijn team mag spreken, denk ik 
dat wij vooral dit seizoen heel erg trots 
zijn op de wedstrijden die wij gespeeld 
hebben en dat de goede prestaties niet 
ten koste zijn gegaan zijn van de sfeer. 
Het is altijd gezellig in ons team en 
iedereen is welkom om bij ons mee te 
doen. Daarnaast zijn wij er trots op dat 
wij een goede, maar ook gezellige 
trainer hebben, twee lieve coaches en 
onze fotograaf Dick die iedere wedstrijd 
weer fantastische plaatjes schiet. 
Kortom: een geweldig ondersteunende 
staf die elk jaar weer bij ons blijven. 

Als echte spits  
prikt ze flink wat 

doelpuntjes

V O E T B A L M E I D E N
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Sinds 2019 heeft V.V. De Meern  
weer een volwaardig jeugdtoernooi.  
In 2019 waren 160 teams actief 
verdeeld over twee dagen, dit jaar  
- naar verwachting - 260 teams 
verdeeld over 3 dagen. In de wandel-
gangen hoor je goede verhalen over 
deze toernooien. Carlo Engelhard  
is één van de kartrekkers en geeft 
tekst en uitleg.

Vele handen maken licht werk
Interview met vrijwilliger Carlo Engelhard

 
Wat doe jij als vrijwilliger bij  
V.V. De Meern?
In het begin heb ik in de Senioren com missie 
gezeten. Acht jaar lang ben ik coördinator 
geweest van een bepaalde leeftijdscatego-
rie van de Kabouters tot JO13. Sinds 2018 
doe ik samen met Rens Bastiaans de 
Kascommissie. En per 2019 zit ik in de 
toernooicommissie voor de jeugd.  

Hoe ben jij in de toernooicommissie 
gerold? 
Er was destijds een ouderavond voor 
jeugdspelers en bestuur. Het bestuur vond 
het aan zijn stand verplicht om een jeugd-
toernooi te organiseren, de vraag was hoe. 
Ik heb destijds het initiatief genomen en 
gezegd dat van de 35 ouders die er toen 
aanwezig waren, er toch wel genoeg 
moeten zijn om dit te kunnen opzetten. 
Van die groep zitten er nu nog  
4 in de organisatie: Arnout Los, Michiel 
Boom, Danny Goené en ik. Later zijn Freek 
Plaatje en Patrick van Zijl erbij gekomen. 

Waar komt jouw motivatie vandaan 
om zoveel voor V.V. De Meern  
te doen?
Het is mij met de paplepel ingegoten.  
Mijn vader was lange tijd voorzitter van 
OSZ, een voetbalvereniging in Den Haag. 
Ik ben daar 12 jaar penningmeester 
geweest. Ik zie het ook als een plicht om 
iets te doen bij een vereniging. Een vereni-
ging draait op vrijwilligers. Als er geen 
vrijwilligers zijn, gebeurt er ook niks. 

Wat vind je het leukste als 
vrijwilliger?
Ik vind het leuk om een groep samen te 
stellen en dan gezamenlijk iets moois 
neer te zetten wat uiteindelijk slaagt. 
Tijdens overleggen zijn we serieus bezig 
maar hebben we veel ook veel lol. 

Wat is jouw mooiste herinnering?
Ik vond het bijzonder om in de organisatie 
te zitten van de bekerwedstrijd V.V. De 
Meern – PEC Zwolle. Maar het mooiste is 
toch wel dat we na het jeugdtoernooi in 
2019 - wat we vanaf niks hebben opgezet 
- van 25 coaches van andere clubs per 
mail een compliment hebben gekregen. 

Wat is de grootste uitdaging voor 
jullie als toernooi-commissie?
Het aantal vrijwilligers. Per dag hebben 
we 25 à 30 vrijwilligers nodig om het goed 
te laten verlopen. Dan heb je het over 
scheidsrechters, ontvangst, toezichthou-
ders en wij als organisatie. 

Wat vind jij van vrijwilligerswerk?
Vele handen maken licht werk. Als ieder-
een maar een klein beetje doet, krijg je 
iets goeds voor elkaar. Iedereen is druk 
hoor je dan, maar ik en alle andere vrij-
willigers zijn ook druk met andere dingen.  
Het gaat erom dat je prioriteiten stelt.  
En vrijwilligerswerk is niet vrijblijvend.  
Je kan niet zomaar verzaken. 

Hoe lang ga je nog door?
Wij hebben als toernooicommissie iets 
moois opgebouwd met de jeugdtoer-
nooien. In 2019 waren 160 teams aanwe-
zig in 2 dagen met in totaal 1600 kinde-
ren. In 2023 hebben we capaciteit voor  
205 teams voor het Lafeber-toernooi en  
55 teams voor de iets oudere jeugd. Ik 
blijf voorlopig doorgaan want ik zou het 
zonde vinden als dit gaat stoppen. 

Jullie gaan zo weer in overleg.  
Welke jeugdtoernooien zijn nu in  
de voorbereiding? 
Het Hoppenbrouwer-jeugdtoernooi op  
17 juni (dan ligt deze TeamGeest nog  
net niet op de mat), voor de JO14 tot en 
met JO16 en de MO15. Omdat deze 
teams een heel veld spelen, hebben we 
capaciteit voor 55 teams en 49 hebben 
zich al aan gemeld. Hiervan zijn 13 teams 
van V.V. De Meern. Het Annita Lafeber-
jeugdtoernooi op 24 & 25 juni: voor  
JO/MO8 tot en met JO/MO13. 205 teams 
kunnen meedoen, en we zitten nu op  
174 teams waarvan 57 teams van  
V.V. De Meern.  
Dankzij de sponsors en V.V. De Meern 
kunnen wij alle spelers een ijsje en  
een zakje chips aanbieden, kunnen we 
springkussens huren en kunnen ze  
prijzen winnen. 

Ik wens jullie veel succes! 
Julian Oostveen

Met z'n zessen  
in overleg. vlnr: 
Danny Goené, 
Michiel Boom, 
Patrick van Zijl, 
Carlo Engelhard, 
Arnout Los,  
Freek Plaatje.

V R I J W I L L I G E R S

Wil je ook 
iets betekenen voor 

V.V. De Meern? 
Kijk op de site voor 

verschillende 
vacatures

Ontwikkel jezelf en  
ontwikkel je club

Vacature Wedstrijdsecretaris
Na jaren subliem werk heeft Peter 
Bootsma aangegeven geleidelijk te 
stoppen als wedstrijdsecretaris. Als 
iemand het in zijn geheel wil overnemen 
is het geweldig. Zelf denken we dat 
opknippen in stukken of misschien 
handiger in wedstrijdrondes (dus niet 
elke week, maar om de week of om de 
twee weken) de job behapbaar maakt. 
Interesse? Leer de fijne kneepjes van 
Peter en meld je zo snel mogelijk aan. 

Vacature Grafische bewerking 
Jaarlijks worden zo’n 20 teams door 
sponsoren in nieuwe shirts gestoken. De 
sponsor levert daarvoor zijn logo aan, dat 
vervolgens op het shirt moet komen. Dat 
vraagt bewerking met speciale software. 
Wie kan de kledingcommissie en met 
name Alfred van Doorn daarmee helpen?

Vacature Uitgifte ruimte, 
vrijwillig of betaald
Ondanks verschillende oproepen om naar 
vermogen in te springen bij het bemensen 
van de uitgifteruimte op vooral woensdag 
en vrijdag hebben we dat nog niet goed in 
kunnen vullen. Mandy staat al drie jaar 
dag en nacht in de uitgifte ruimte maar wil 
het echt minder gaan doen. 
Daarom een dubbel oproep. Wie is bereid 
om te helpen? Lukt het niet om de bezet-
ting via vrijwilligers op te lossen dan 
zullen we moeten gaan betalen. Zou je wel 
willen helpen als je een centje bij kan 
verdienen, laat het weten. 

Zin en tijd om te helpen? 
Laat het weten aan Marcel de 
Graauw vrijwilligers@vvdemeern.nl 
John van Wegen of Mandy Makink 
secretaris@vvdemeern.nl 

Join  
the club

VA C AT U R E S

We blijven opzoek voor een aantal gerichte vacatures en 
verder kunnen we bij het Zorgadviesteam specialisten met 
sociaal maatschappelijke, orthopedagogische achtergrond of 
vergelijkbaar gebruiken, missen we altijd mensen voor 
materiaalbeheer, onderhoud van het sportpark, EHBO, 
evenementenorganisatie, website redatie, website beheer, 
trainers, scheidsrechters. Kortom er is altijd iets te doen.

Schoolgaande  
en studerende 
leden opgelet!
Onder het motto 
‘Ontwikkel jezelf – 
Ontwikkel de club’ biedt 
de club leden de kans  
om stages te lopen.  
Ben je op zoek naar een 
stageplek voor volgend 
jaar, kom informeren.  
 
Vraag naar  
Marcel de Graauw  
of Christel Hek,  
of stuur een reactie  
naar vrijwilligers@
vvdemeern.nl 

We zoeken vrijwilligers voor:

Bedankt! 
De vacature papier-
container is ingevuld
Heugelijk nieuws voor de oudpa-
piercontainer. Een aantal spelers 
uit Za35+ 1 heeft gezamelijk de 
papierbak geadopteerd. 
Daarmee is de vacature voor het 
oudpapier voor lopig ingevuld, 
hetgeen een paar duizend euro 
per jaar opbrengt.  
Bovendien is het een geweldig 
initiatief door als team een klus  
op zich te nemen.  



En welk systeem spelen jullie? 
Wij spelen 4-3-3. Van achteruit proberen 
wij telkens de vrije man te vinden door 
op het middenveld veel te bewegen. 

Gaan jullie nog wat doen als jullie 
kampioen worden?
Ja, de trainers Marco Kil en Ronald 
Vermeer nemen ons mee uit eten.  

Is het al bekend of jullie bij elkaar 
blijven volgend jaar? 
Ja, wij blijven als team bij elkaar en 
worden dan volgend jaar JO18-2.  
We hebben wel twee spelers die afval-
len, maar dan gaan we van 18 spelers 
naar 16 spelers. Dat is prima. 

Marco Kil, Coach van JO17-2
Wat maakt jullie team zo goed? 
Ik vind dat ons team meer voetbal  
heeft dan andere teams. We bouwen 
makkelijk op van achteruit en weten 
elkaar makkelijk te vinden door veel 
positiewisselingen op het middenveld. 
Deze jongens zijn lang bij elkaar en 
hebben veel voor elkaar over, zoals 
elkaars gaten dicht lopen. En dan 
hebben we ook nog eens snelle spitsen. 

Wat is jullie doel?
Wij willen graag naar de hoofdklasse. 
Wij hebben al een paar keer geoefend 
tegen teams uit de hoofdklasse en toen 
waren we gelijkwaardig. 

Julian Oostveen

Ik heet Rik Schellens. Ik ben 10 jaar 
en speel in JO11-10. Voetballen doe 
ik heel vaak. Naast mijn 2 trainingen, 
voetbal ik elke dag op een veldje bij 
mij om de hoek en ook op school 
voetballen we veel. 

IK GEEF DE PEN DOOR AAN… 

Rik Schellens

In mijn vrije tijd ga ik regelmatig met 
vrienden naar V.V. De Meern. Ik hou 
van sporten, maar voetbal vind ik  
de leukste sport. Het liefst sta ik als 
centraal verde diger in het veld.  
Mijn favoriete voetbalclub is PSV  
en Mbappé vind ik de beste speler.

EN IK GEEF NU DE PEN  
DOOR AAN…
Siem de Regt

Zaterdag 20 mei is de JO17-2  
kampioen geworden na hun 
laatste competitiewedstrijd uit 
tegen DVSU JO17-1!  
Na een bloedstollende wedstrijd  
werd het uiteindelijk 3-3.  
Genoeg om het kampioenschap 
veilig te stellen. 
Gefeliciteerd! 
En veel plezier bij de BBQ.
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JO17-2 Kampioen!
JO17-2 ligt op koers om 
kampioen te worden in 
de 1e klasse. 
Voorafgaand aan de 
wedstrijd thuis tegen 
PVC JO17-1 op zaterdag  
13 mei een gesprek  
over dit seizoen met 
aanvoerder Jens Roos  
en coach Marco Kil. 

Straks spelen jullie tegen PVC 
JO17-1. Zij staan 4e in jullie poule. 
Jullie moeten winnen om kampioen 
te worden. Ben je gespannen? 
Ik ben nu wel wat gespannen, ja. Je merkt 
het ook bij de rest van het team. We zijn 
drukker voor de wedstrijd dan normaal. 
We hebben het nu ook meer over ons 
eigen voetbal dan voorheen. Ook omdat 
we voor de winterstop niet kampioen zijn 
geworden, zijn we nu extra gedreven. We 
willen met z’n allen zo graag naar de 
hoofdklasse. 

Speel je ook anders als je spanning 
in je lichaam hebt? 
Je moet de wedstrijd rustig aanvoelen.  
Zo kom je in de wedstrijd en na en tijdje 
speel je je eigen wedstrijd. 

JO17-2 staat momenteel bovenaan   
in de poule van de 1e klasse. In de 
eerste helft van het seizoen zijn jullie 
als 2e geëindigd. Hebben jullie na de 
winterstop iets veranderd? 
Nee, wij zijn hetzelfde blijven doen. DVSU 
JO17-1 is toen 1e geworden. Maar zij 
hebben na de winterstop verschillende 
steken laten vallen. 

Knap dat jullie het hele seizoen 
meedoen om de eerste plek.  
Wat kenmerkt jullie team? 
Wij vechten voor elkaar en geven alles. 
We blijven gaan tot de laatste secon-
den. De sfeer onderling is goed. 
Wij zijn als team al lang bij elkaar. 
Hierdoor zijn er onderling ook veel 
vrienden die buiten voetbal ook met 
elkaar omgaan. 

“Voetbal vind ik  
de leukste sport.”

J E U G D
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Neem voor de mogelijkheden contact op 
met de sponsorcommissie: 
sponsoring@vvdemeern.nl

Scan de QR-code en kijk alvast op onze website 
vvdemeern.nl/327/sponsor-mogelijkheden/ 

Uw advertentie  
in ons clubblad?

BADKAMER SPECIALIST 
Stuartweg 27, 4131 NH Vianen - www.vansoninstallaties.nl

Interview met de spits van FC Utrecht 

Met 17 doelpunten is de huidige spits van FC Utrecht 
Tasos Douvikas momenteel de topscorer van de 
Eredivisie. En hij heeft nog 2 wedstrijden te gaan om dit 
aantal aan te scherpen waaronder tegen Ajax uit. 
Hierdoor stond TeamGeest te popelen om hem te 
interviewen, op 17 mei. Aan het eind van het huidige 
seizoen blikken we terug en kijken we vooruit.

Sinds het seizoen 2021-2022 voetbal je voor FC 
Utrecht. Hoe ben je bij FC Utrecht terecht gekomen? 
In 2021 (toen was ik 20 jaar) wilde ik de stap naar het buitenland 
maken. Er waren meerdere clubs die interesse in mij hadden. 
Destijds was John van ‘t Schip de bondscoach van Griekenland. 
Hij adviseerde mij om naar Nederland te gaan omdat in 
Nederland meer aanvallend wordt gespeeld. Daarnaast heb ik 
ook advies gevraagd bij Vangelis Pavlidis (in 2021 spits van 
Willem II) en Giorgos Giakoumakis (in 2021 spits van VVV) die 
mij uiteindelijk ook adviseerden om naar FC Utrecht te gaan.  
FC Utrecht had ook een goed plan dat mij erg aansprak. Dat was 
onder andere dat zij meer aanvallend wilden gaan spelen. 

Wat is jouw doel voor dit seizoen? 
Mijn doel is om elk jaar steeds sterker te worden in álles. Al 
vanaf mijn jeugd wilde ik dat. En deze lijn trek ik ook dit jaar weer 
door. Mijn performances zijn goed: mijn kwaliteit is flink 
omhooggegaan, ik ben sterker geworden, sneller, beter in 1 op 1. 
Mijn techniek is beter geworden en ik ben scherper in het afron-
den. Daarnaast ben ik op dit moment (17 mei) topscorer van de 
Eredivisie. Maar ik ben pas echt tevreden als wij Europees 
voetbal halen. 

Je hebt dit seizoen 2 keer een hattrick gescoord en 
momenteel ben je inderdaad topscorer van de 
Eredivisie. Als je mag kiezen tussen topscorer van 
de Eredivisie of Europees voetbal met FC Utrecht, 
wat zou je dan kiezen? 
Dan kies ik zeker voor Europees voetbal, the team always  
comes first.

En wat is jouw ultieme droom?
Spelen in de Premier League! Voor welke club maakt mij niet  
uit als ik maar in de Premier League kan spelen. 

Het thema van deze editie TeamGeest gaat over de 
zomer. Wanneer heb je echt vakantie, dat je 
helemaal niks hoeft te doen? 
Met het nationaal team van Griekenland speel ik 19 juni nog een 
EK-kwalificatiewedstrijd tegen Frankrijk (7 september speelt het 
tegen Oranje!). Daarna heb ik een week echt vakantie. Dan ga ik 
het liefst naar een eiland in Griekenland met familie en vrienden. 
Dan ga ik relaxen, naar het strand in de zon, lekker eten en 
bbq’en. Ik heb vrienden in het nationaal team zoals Pavlidis 
(spits AZ) en Barkas (keeper FC Utrecht). Soms vier ik samen 
met hen vakantie. Maar na deze week moet ik weer mijn trai-
ningsschema oppakken. 

Heb je nog een tip voor spelers van V.V. De Meern 
die ook heel goed willen worden? 
Werk hard, focus je tijdens trainingen, luister goed naar de coach 
en laat je niet afleiden door de mening van anderen. 

Julian Oostveen

Tasos 
Douvikas  

Topscorer  
in de Eredivisie

D E P R O F E S S I O N A L

Tasos Douvikas
Leeftijd 23 jaar 
Woonplaats Utrecht
Samenwonend met vriendin
Favoriete kleur rood
Favoriete stad Athene
Favoriete land Griekenland
Lievelingseten Souflaki
Huisdier poes Grace
Favoriete speler Ronaldo uit 
Brazilië 
Wat vind je van Utrecht 
prachtige stad! En ik hou  
ook van de Nederlandse 
mensen; opgewekte mensen 
en vaak eerlijk en open.  
Daar hou ik van. 



Op woensdag 31 mei vond de huldiging 
van de teams plaats die kampioen zijn 
geworden in de 4e fase. Waar Rotterdam 
de Coolsingel heeft voor de huldiging  
van haar kampioenen daar heeft  
V.V. De Meern het Pannaveld. Na afloop 
van een zonovergoten sportdag werden 
diverse teams onder luid applaus gehul-
digd op het sportpark in het Pannaveld. 
De teams van de MO12-1, MO12- 2, 
MO13-1, MO17-1, JO11-9, JO12-3, JO12-6, 
JO14-4 en JO17-2 kregen een mooie 
medaille uitgereikt door de voor zitter van 
de jeugdcommissie en werden door de 
fotograaf op de kampioensfoto gezet.

Groeten,  
Jan-Willem
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Kampioenen 

Na veel bloed,  
zweet en tranen hebben  

veel teams uiteindelijk het 
kampioenschap over de streep 

weten te trekken.  
Een eregalerij van de  

kersverse kampioenen  
van het seizoen  
2022 / 2023.

MO12-1

MO13-1

MO17-1

MO12-2

JO17-2

JO12-3

MO20-1

JO12-6  
(Niels en Hamza staan niet op de foto)

JO14-4

JO11-9

JO15-1

JO13-4

Zaterdag 4

Zaterdag 3



Voor de vrijwilligers en medewer-
kers openen we het nieuwe 
seizoen met BBQ of buffet en een 
gezellig samen zijn. Reserveer 
het weekend van 2 september 
alvast in de agenda. Details en 
uitnodigingen volgen in de zomer. 

Het Verenigingsbestuur

2 september

BBQ 
voor alle

 
vrijwilligers
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N I E U W E G E Z I C HT E N

Nieuw bestuurslid Wilma Benschop

Sinds begin dit seizoen draai ik mee met de het Verenigingsbestuur om 
te kijken of dit iets voor mij is en moet zeggen dat ‘uurtje in de week’ is 
een nuttig en gezellig uurtje. En ik draag er graag mijn steentje aan bij 
om de missie van de club mogelijk te maken. En wel op zo’n manier dat 
onze leden een breed aanbod van voetbal mogelijkheden worden 
aangeboden in een vereniging voor en DOOR leden, waarin opleiding, 
ontwikkeling en plezier centraal staan. Maar wie ben ik?

Sales- en eventmanager 
met een sportmentaliteit

aan te geven, naast huidige baan als 
sales- en eventmanager, ga ik jaarlijks 
met 2 vriendinnen exposities af die een 
link hebben met de mode.
Geen hardcore voetbalachtergrond dus, 
maar wel een sportmentaliteit waarbij ik 
ga voor spelen op niveau en lol op, maar 
ook buiten, het veld. Door deel uit te 
maken van het verenigingsbestuur hoop 
ik daar voor de sporters bij V.V. De Meern 
invulling aan te kunnen geven. 

En als ik dan direct een oproep mag doen: 
zin om mee de denken over leuke evene-
menten voor onze leden. Spreek me 
gerust aan of meld je aan als vrijwilliger 
via de website. 

Hopelijk tot snel,  
Wilma

Ik ben moeder van twee pubers, Joep en 
Guus, die spelen in de O18-1 en O16-2. 
Op de zaterdagen sta ik met veel 
enthousiasme langs de lijn. Al was het in 
het begin wel even lastig om niet in mijn 
oude rol als trainer te vervallen en hier 
en daar de (on)nodige tips te geven. 
Mijn V.V. De Meern carrière begon 
namelijk als trainer/coach van het team 
van mijn oudste zoon bij de Champions-
league en heb dit gedaan totdat de 
jongens op een groot veld gingen 
spelen. Om dit met een beetje beleid te 
kunnen doen heb ik via V.V. De Meern 
mijn pupillentrainersdiploma gehaald. 
Erg leuk en leerzaam.

Zelf heb ik 25 jaar gevolleybald bij clubs 
in Maarssen, Amsterdam, Manchester 
en uiteindelijk in De Meern. Bij de mini’s 
ben ik ooit Nederlands kampioen gewor-
den en heb later in Engeland 1e divisie 
gespeeld. Dat was echt een toptijd, 
rondreizend door het land en spelen met 
studenten uit heel Europa om vervol-

gens ook nog eens kampioen te worden.
Tijdens mij volleybal carrière heb ik ook 
meerdere teams getraind van jeugd tot 
senioren, beide even leuk en uitdagend. 
Maar helaas door een knieblessure zit het 
volleyballen er voor mij niet meer in en sla 
nu lekker tegen een balletje op de tennis-
baan. Fiets ik af en toe een rondje op de 
mountainbike of racefiets en sta ik weke-
lijks met een groepje buren mijn best te 
doen tijdens de bootcamp. Helaas allen 
geen echte teamsporten, waarbij je 
samen via tactisch spel en hard samen-
werken naar een mooi resultaat toewerkt. 
Dat is toch eigenlijk wel het leukste wat er 
is. Ik heb dit wel even teruggevonden bij 
de Walking Footbal op de vrijdagavond, 
maar helaas kregen we na de corona 
geen team meer bij elkaar op de vrijdag.

Wat niet iedereen van mij weet is dat ik 
een achtergrond heb in de mode. Hou van 
mooie stofjes, uren op de lapjesmarkt kan 
lopen en als het zo uitkomt best goed kan 
naaien. Om hier toch een beetje invulling 



  

Na een samenwerking van 3 jaar is 
het sponsorcontract tussen Maxaro 
en V.V. De Meern opnieuw verlengd. 
Een mooi moment om in gesprek 
te gaan met Jeroen Schagen, 
operationeel directeur van Maxaro. 

Waarom heeft Maxaro ervoor 
gekozen om 
V.V. De Meern te sponsoren?  
“Maxaro sponsort V.V. De Meern al 
vanaf de eerste dag dat we onze 
vestiging in Utrecht openden begin 
2020. Een van de waarden van V.V. De 
Meern is het stimuleren van leden om 
het maximale uit zichzelf te halen. 
Dit is een waarde die ons direct 
aansprak. Ook is het ontwikkelen van 
talenten voor zowel de vereniging als 
voor ons essentieel.  
Hiernaast trok de grootsheid van de 
club ons aan. V.V. De Meern is een 

vereniging met meer dan 2000 leden, 
dicht bij onze vestiging in Utrecht. 
Deze grootsheid delen we. Met onze 
snelgroeiende retailformule binnen 
Nederland en België hebben we 
inmiddels 5 vestigingen geopend 
en werken er bij ons rond de 300 
medewerkers.” 

Hoe komen de waarden die je 
benoemt overeen met die van 
Maxaro? 
“De basis van Maxaro ligt in de 
ontwikkeling en ontplooiing van 
medewerkers en het verleggen van 
grenzen. Net als V.V. De Meern, 
stimuleren ook wij onze mensen 
om het maximale uit zichzelf én 
uit elkaar te halen. Presteren is een 
teamsport. Daarom trekken we 
graag medewerkers aan met een 
topsportmentaliteit, die staat voor 

het iedere dag beter willen doen. 
Het beste van gisteren is de lat van 
vandaag. Verschil maken is cruciaal 
bij Maxaro. Niet alleen door het 
maximaal laten slagen van onze 
klanten, maar ook op het gebied 
van professionele groei. Inmiddels 
hebben al veel clubleden ons weten 
te vinden.” 

 

“ Net als V.V. De Meern, 
motiveren wij onze mensen 
om het maximale uit 
zichzelf én uit elkaar te 
halen. Presteren is een 
teamsport.”

Wat is het mooiste aan de 
samenwerking? 
“De lokale betrokkenheid en de 
verbondenheid met de vereniging. 
Met de samenwerking bundelen 
we onze krachten. Het is een win-
winsituatie. We hebben al vele 
klanten mogen ontvangen vanuit V.V. 
De Meern. Samen bereik je meer.” 

We zijn er trots op dat we de 
samenwerking hebben verlengd en 
dat V.V. De Meern en Maxaro elkaar 
het komende jaar blijven versterken. 

Samen bereik je meer: V.V. De Meern en Maxaro
In gesprek met Jeroen Schagen van Maxaro
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club ons aan. V.V. De Meern is een 

vereniging met meer dan 2000 leden, 
dicht bij onze vestiging in Utrecht. 
Deze grootsheid delen we. Met onze 
snelgroeiende retailformule binnen 
Nederland en België hebben we 
inmiddels 5 vestigingen geopend 
en werken er bij ons rond de 300 
medewerkers.” 

Hoe komen de waarden die je 
benoemt overeen met die van 
Maxaro? 
“De basis van Maxaro ligt in de 
ontwikkeling en ontplooiing van 
medewerkers en het verleggen van 
grenzen. Net als V.V. De Meern, 
stimuleren ook wij onze mensen 
om het maximale uit zichzelf én 
uit elkaar te halen. Presteren is een 
teamsport. Daarom trekken we 
graag medewerkers aan met een 
topsportmentaliteit, die staat voor 

het iedere dag beter willen doen. 
Het beste van gisteren is de lat van 
vandaag. Verschil maken is cruciaal 
bij Maxaro. Niet alleen door het 
maximaal laten slagen van onze 
klanten, maar ook op het gebied 
van professionele groei. Inmiddels 
hebben al veel clubleden ons weten 
te vinden.” 

 

“ Net als V.V. De Meern, 
motiveren wij onze mensen 
om het maximale uit 
zichzelf én uit elkaar te 
halen. Presteren is een 
teamsport.”

Wat is het mooiste aan de 
samenwerking? 
“De lokale betrokkenheid en de 
verbondenheid met de vereniging. 
Met de samenwerking bundelen 
we onze krachten. Het is een win-
winsituatie. We hebben al vele 
klanten mogen ontvangen vanuit V.V. 
De Meern. Samen bereik je meer.” 

We zijn er trots op dat we de 
samenwerking hebben verlengd en 
dat V.V. De Meern en Maxaro elkaar 
het komende jaar blijven versterken. 

Samen bereik je meer: V.V. De Meern en Maxaro
In gesprek met Jeroen Schagen van Maxaro

Na een samenwerking van 3 jaar is 
het sponsorcontract tussen Maxaro 
en V.V. De Meern opnieuw verlengd. 
Een mooi moment om in gesprek 
te gaan met Jeroen Schagen, 
operationeel directeur van Maxaro. 

Waarom heeft Maxaro ervoor 
gekozen om 
V.V. De Meern te sponsoren?  
“Maxaro sponsort V.V. De Meern al 
vanaf de eerste dag dat we onze 
vestiging in Utrecht openden begin 
2020. Een van de waarden van V.V. De 
Meern is het stimuleren van leden om 
het maximale uit zichzelf te halen. 
Dit is een waarde die ons direct 
aansprak. Ook is het ontwikkelen van 
talenten voor zowel de vereniging als 
voor ons essentieel.  
Hiernaast trok de grootsheid van de 
club ons aan. V.V. De Meern is een 

vereniging met meer dan 2000 leden, 
dicht bij onze vestiging in Utrecht. 
Deze grootsheid delen we. Met onze 
snelgroeiende retailformule binnen 
Nederland en België hebben we 
inmiddels 5 vestigingen geopend 
en werken er bij ons rond de 300 
medewerkers.” 

Hoe komen de waarden die je 
benoemt overeen met die van 
Maxaro? 
“De basis van Maxaro ligt in de 
ontwikkeling en ontplooiing van 
medewerkers en het verleggen van 
grenzen. Net als V.V. De Meern, 
stimuleren ook wij onze mensen 
om het maximale uit zichzelf én 
uit elkaar te halen. Presteren is een 
teamsport. Daarom trekken we 
graag medewerkers aan met een 
topsportmentaliteit, die staat voor 

het iedere dag beter willen doen. 
Het beste van gisteren is de lat van 
vandaag. Verschil maken is cruciaal 
bij Maxaro. Niet alleen door het 
maximaal laten slagen van onze 
klanten, maar ook op het gebied 
van professionele groei. Inmiddels 
hebben al veel clubleden ons weten 
te vinden.” 

 

“ Net als V.V. De Meern, 
motiveren wij onze mensen 
om het maximale uit 
zichzelf én uit elkaar te 
halen. Presteren is een 
teamsport.”

Wat is het mooiste aan de 
samenwerking? 
“De lokale betrokkenheid en de 
verbondenheid met de vereniging. 
Met de samenwerking bundelen 
we onze krachten. Het is een win-
winsituatie. We hebben al vele 
klanten mogen ontvangen vanuit V.V. 
De Meern. Samen bereik je meer.” 

We zijn er trots op dat we de 
samenwerking hebben verlengd en 
dat V.V. De Meern en Maxaro elkaar 
het komende jaar blijven versterken. 

Samen bereik je meer: V.V. De Meern en Maxaro
In gesprek met Jeroen Schagen van Maxaro
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A D V E RTO R I A L S P O N S O R C O M M I S S I E

Als jij de club helpt, helpt de club jou!
Beste clubgenoten,
Er zijn meerdere redenen waarom wij 
zo’n mooie, grote en gezonde club zijn. 
De belangrijkste reden, zijn uiteraard de 
mensen. Want wij maken de club, ieder 
op eigen wijze. 
Ook al waren de afgelopen (corona)jaren 
lastig, we zijn er goed uit gekomen.  
Het enthousiasme op en rond de velden 
lijkt zelfs groter dan ooit. 
Dat zette ons aan het denken: Hoe 
kunnen we de kracht van dit enorme 
netwerk nog beter gebruiken?  

We hebben zo’n 1600 leden en veel 
sponsors. Dat is een hoop verzamelde 
kennis en ervaring én een enorm bereik. 
Ben jij bijvoorbeeld ondernemer, dan is  
de kans groot dat er bij de club mensen 
rondlopen die jou kunnen versterken.  
Als adviseur, leverancier, dienstverlener, 
of anderszins. 

Als sponsorcommissie willen we ons 
sterk maken voor een meer inhoudelijke 
aanpak van het netwerk binnen de club. 
Natuurlijk zijn we hartstikke blij met 

Steun V.V. De Meern met de Vriendenloterij
Speel je al mee met de Vriendenloterij en 
wil je onze club steunen, bel dan even met 
de Klantenservice op 088-0201020 een 
koppel je postcode aan V.V. De Meern.  
Als je nog niet meespeelt, kun je je van-
zelfsprekend ook aanmelden voor deze 
loterij, waarin je meespeelt met de laatste 
5 cijfers van je bankrekening.  
Naast het winnen van leuke prijzen, steun 
je ook organisaties die zich inzetten voor 
het welzijn van de mens en het bewaken 
van onze cultuur (musea en theaters).

De Vriendenloterij is een belangrijk 
inkomstenbron voor onze club. Daarom 
wil de sponsorcommissie begin 2024 
weer een grote belactie te organiseren 
onder onze leden.  

Nieuwe samenwerking: 
De Wasstraat De Meern en V.V. De Meern bundelen krachten!
Al jarenlang is De Wasstraat De Meern een trouwe sponsor 
van V.V. De Meern. Begin dit jaar hebben we gezamenlijk het 
initiatief genomen om "de Vrienden van De Wasstraat" op te 
richten. Hierdoor kunnen alle leden van V.V. De Meern met 
korting hun auto laten wassen en gaat er bij elke wasbeurt 
een bedrag naar de clubkas. Een win-winsituatie dus! 

Wil je lid worden van de 'Vrienden van V.V. De Meern'? 
Scan dan bijgevoegde QR-code en laat je gegevens achter. 
Je ontvangst vervolgens de voucher om met korting te 
wassen bij De Wasstraat De Meern, gevestigd aan de 
Boteyken 215 in De Meern.

kleding-, digitale- en bordreclame, maar 
wij zijn ervan overtuigd dat we veel 
actiever de ‘win-win’ kunnen opzoeken. 
Onverwachte ontmoetingen kunnen grote 
betekenis hebben. Wij maken ze graag 
mogelijk. 

Heb jij een eigen bedrijf  
en ben je benieuwd naar  
de mogelijkheden? 
Ga met ons het gesprek aan.  
Als jij de club helpt, helpt de club jou:  
mail naar sponsoring@vvdemeern.nl

Vind je het leuk om daar een  
paar avonden aan mee te helpen, 
meld je dan aan via  
sponsoring@vvdemeern.nl  



v

Pr0.0st op de derde helft!

Now you can.

Met trots voor u gebrouwen. 
Geen 18, geen alcohol.
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Colofon
De TeamGeest komt vier keer  
per jaar uit, maart, juni, september 
en december, en wordt gratis 
verzonden aan alle leden, 
geregistreerde vrijwilligers en 
sponsoren. Oplage ca. 1.500.

Oud-leden en -vrijwilligers kunnen  
op aanvraag de TeamGeest 
ontvangen. Stuur uw verzoek naar  
teamgeest@vvdemeern.nl.

Uitgever
V.V. De Meern

Redactie
De redactie staat onder toezicht  
van en wordt benoemd door de 
Algemene Ledenvergadering.  
Het bestuur heeft geen invloed  
op de keuzes van de redactie.
Lente Bongers (redactie)
Julian Oostveen (redactie)
Rosa de Rooij (redactie)
Mila Schuurman (redactie)
John van Wegen (redactie)
Marjolein de Bruijn (advies) 
Mirte Aalbers (vormgeving) 

Drukker
WS Media Groep
Industrieweg1
4181CA Waardenburg
info@wsmediagroep.nl

Advertenties 
Wilt u in TeamGeest adverteren 
neem dan contact op met de 
sponsorcommissie via
sponsoring@vvdemeern.nl

Ledenservice
Wilt u een verhuizing doorgeven, 
stuur dan een bericht aan 
ledenadministratie@vvdemeern.nl. 

Auteursrechten
Alle auteursrechten en databank-
rechten ten aanzien van deze 
uitgave worden uitdrukkelijk 
voorbehouden. Deze rechten liggen 
bij de TeamGeest c.q. de 
betreffende makers.

S P O N S O R C O M M I S S I E

Welkom nieuwe sponsors “Sponsoring is  
van groot belang voor  
de ontwikkeling van  

onze club.”
De zomer is begonnen en dat betekent dat we bij onze 
club volop bezig zijn met de voorbereidingen voor het 
nieuwe seizoen. Ook op het gebied van sponsoring zitten 
we niet stil. De sponsorcommissie heeft de afgelopen 
maanden veel energie gestoken in het vinden van nieuwe 
sponsors en gelukkig hebben we hierin succes gehad.

De zomertijd staat bekend om de lange 
dagen en het vele licht. Dit is ook terug 
te zien in de energie van onze sponsor-
commissie. We hebben met veel 
enthousiasme potentiële sponsors 
benaderd en hen de vele voordelen van 
het sponsors van onze club laten zien. 
Dit heeft geresulteerd in een aantal 
mooie nieuwe samenwerkingen, waar 
we erg blij mee zijn. We willen dan ook 
graag onze nieuwe sponsors aan u 
voorstellen. 

Allereerst zijn we erg blij met de samen-
werking met Vigr uit Utrecht.Vigr is een 
deskundig bureau, dat zich met een frisse 
blik richt op opdrachten voor manage-
ment- en directiefuncties in Finance, 
Legal en HR. Daarnaast bemiddelt Vigr 
ook functies inde segmenten Data & IT en 
New Industries op basis van zowel 

werving en selectie, interim en deta-vast. 
We zijn trots dat zij zich aan onze vereni-
ging hebben verbonden en zijn vanaf de 
komende editie ook voor de komende drie 
jaar hoofdsponsor van het seniorentoer-
nooi Coupe De Meern.

Ook zijn we erg blij met de samenwerking 
met WS Media Groep. Dit bedrijf is een 
fullservice en allround grafisch dienstver-
lenend- en productiebedrijf en is geves-
tigd in Waardenburg. WS Media Groep is 
de drukker van ons vernieuwde clubblad 
de TeamGeest.

Een goede bekende van de club:  
Edwin Oostveen is na jarenlang kledings-
ponsor geweest te zijn nu ook sponsor 

geworden van een mooi reclamebord  
voor Oostveen Machinetechniek.  
Het bedrijf dat sinds 2008 bestaat is 
gevestigd in Vleuten en is gespecialiseerd 
in de verkoop, verhuur, onderhoud, repa-
ratie, modificatie en keuring van allerlei 
soorten machines die in de afbouw 
gebruikt worden.
We hebben ook een samenwerking afge-
sloten met Jumbo met diverse supermark-
ten in Leidsche Rijn. Jumbo gaat onder 
andere de kleding sponsoren van MO20-1 
en JO17-1 in het nieuwe seizoen.

Tot slot willen we melden dat we een 
vernieuwde overeenkomst is afgesloten 
met ING en Heineken 0.0. Twee ver-
trouwde sponsors waarmee we de 
samenwerking weer voor de komende 
3 jaar hebben verlengd. 
Het is mooi om te zien dat V.V. De Meern 
en nieuwe sponsors elkaar goed weten  
te vinden. We zijn ervan overtuigd dat we 
samen mooie dingen kunnen bereiken en 
elkaar kunnen versterken. Sponsoring is 
voor ons als voetbalvereniging van groot 
belang. Het stelt ons in staat om onze 

faciliteiten en activiteiten te verbeteren  
en te kunnen blijven investeren in met  
name onze jeugd. Vanuit onze club en  
ons enorme bereik kunnen we de zicht-
baarheid en naamsbekendheid van de 
sponsors helpen vergroten. Een echte 
win-win situatie.
We willen alle nieuwe sponsors hartelijk 
bedanken voor hun vertrouwen in onze 
voetbalvereniging. We kijken uit naar een 
succesvolle samenwerking. Ook willen  
we graag alle bestaande sponsors  
bedanken voor hun jarenlange steun. 
Zonder jullie zou V.V. De Meern niet 
kunnen bestaan.

Namens de sponsorcommissie willen  
we alle leden van onze vereniging  
op roepen om onze sponsors te steunen. 
Zij dragen bij aan het succes van onze 
club en maken het mogelijk dat wij als 
vereniging kunnen groeien en ontwik-
kelen. Alle sponsors staan vermeld  
op onze website.

Tot slot willen we alle leden van onze  
club een fijne zomer wensen. Geniet van 
het mooie weer en de vakantieperiode.  
We kijken uit naar een nieuw seizoen vol 
energie, sportiviteit en mooie prestaties.

Met sportieve groet,

De sponsorcommissie van V.V. De Meern,
Piet, Joop, Luuk, Alfred, Dennis & Armand

Bij SponsorKliks zijn veel bekende 
internetwinkels zijn aangesloten. Als 
jij je aankopen doet via SponsorKliks, 
krijgt de vereniging een commissie  
die aardig op kan lopen en het kost  
jou niks extra's. Help jij je club?

Hoe werkt het?
Op de homepagina van onze
website vind je een overzicht 
van de deelnemende winkels.
Klik vervolgens op het logo 
van de winkel en bestel een
product. Ga dus niet rechtstreeks 
naar de website van de winkel, want dan 
loopt de vereniging de commissie mis. 
Via onze homepagina kun je ook recht-
streeks naar de overzichtspagina en  
vind je het bedrag dat  de vereniging  
tot nu toe heeft verdiend.

Koop via SponsorKliks en sponsor onze club

Doe  
jij mee?



Wist je datjes…

VOOR DE JEUGD

Speel je mee?
“Voetbal speel je met  

het hoofd, want de bal is 
vlugger dan de benen.” 

Johan Cruijff Kan jij uit de doolhof komen 

  en scoren in het doel?

Teken jouw 
favoriete 

voetbalshirt

De grootste voetbalclubs ter 
wereld zijn: Real Madrid, Barcelona 

en Manchester United.

Tot 1881 werd voetbal zonder een  
scheidsrechter gespeeld. Voor die tijd 

besloten de spelers zelf of er sprake  
was van een overtreding.

De grootte van een voetbalveld 
kan variëren.

 
FC Utrecht nu ook 

 vrouwenvoetbal heeft.


